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Kore Cumhuriyeti Devlet 
Başkanı Üniversitemizdeydi



Cumhuriyetin Kurduğu ilk Üniversite...



Prof. Dr. Cemal Taluğ
Rektör

REKTÖRDEN

Sevgili Ankara Üniversiteliler
Uzun bir Şubat yaşadık. Sadece 29 gün çektiği için değil. 

Kar örtüsünün kentimizin üzerinden hiç kalkmadığı bir Şubat. 
Birimlerimize ulaşımda aldığımız önlemlere rağmen zorluklar 
yaşadık. Ancak, kar yeraltı su kaynaklarını besledi, yarınımıza 
destek oldu. Her olumsuzluğun aynı zamada bir umudun 
müjdecisi olduğunu biliyorum. 

 Geride bıraktığımız ay içerisinde Üniversitemizde Güney 
Kore  Cumhurbaşkanı Lee Myung-Bak ağırladık. Türkiye’nin ilk 
Kore Dili ve Edebiyatı Bölümünü kuran Üniversitenin Rektörü 
olarak, öğrencilerimizin konuk Cumhurbaşkanı ile Korece sohbet 
etmelerine tanık olmak beni çok mutlu etti.  Bu ziyaret sonrası 
ilişkilerimizin ve bilimsel işbirliğimizin de katlanarak artacağına 
inanıyorum. Yönetim olarak  uluslararasılaşma alanında kararlı 
adımlarla büyük atılımlar yapmaya devam edeceğimizi, bunun 
en önemli önceliklerimizden biri olduğunun altını bir kez daha  
çizmek isterim.

Yaptığı hizmetlerle ülkemize ve Üniversitemize büyük katkıları 
olan çok önemli bir aydınlanma öncüsü ve büyük bir devlet 
adamı Hasan Âli Yücel’i, ölümünün 51.yılında Üniversitemiz 
Eğitim Bilimleri Fakültesi’nde kendi adını taşıyan konferans 
salonunda gerçekleştirilen törenle andık.

Organ nakilleriyle ilgili pek çok gelişmenin yaşandığı Şubat 
ayı’nda, kalp nakilleri ile hastalar için umut ışığı olan Tıp 
Fakültemiz Kalp ve Damar Cerrahisi Kliniğimiz, hepimiz için 
gurur kaynağı oldu. Başarılı ve özverili çalışmalarıyla kalp 
yetmezliği tedavisinde pek çok öncü uygulamaya imza atan 
cerrahlarımızı ve klik çalışanlarını yürekten kutluyorum. 

Topluma ve bilime hizmet anlayışıyla çalışmalarına devam 
eden Araştırma ve Uygulama Merkezlerimiz birbirinden önemli 
ulusal ve uluslararası bilimsel etkinliklere imza atmaya devam 
ediyorlar. Türkiye ile Latin Amerika ülkeleri arasıdaki diplomatik 
ilişkileri konu alan kitap, Türkçe İspanyolca ve Portekizce olarak 
yayınlandı. Toplumla buluşma öncelikli Araştırma ve Uygulama 
Merkezlerimiz; AKÇAM ve YAŞAM önemli çalışmaları hayata 
geçiriyorlar. Araştırma Merkezlerimizin kurulum amaçları 
doğrultusunda ülkemize önemli katkılar sağlayacak çalışmalar 
gerçekleştirmeleri üniversitemizin gurur kaynaklarından birisidir. 

Bu ay içerisinde imzaladığımız protokolle Türkiye Esnaf 
ve Sanatkârları Konfederasyonu ile önemli bir kurumsal 
işbirliği başlattık. ATAUM'un yürüteceği bu işbirliğinin esnaf ve 
sanatkârlarımız için yeni ufuklar açacağına inanıyorum. 

Biz Üniversitemize hep sevgi tohumları ektik. Bu duyguyla bir 
kez daha tüm Ankara Üniversitesi ailesine sevgi ve saygılarımı 
sunarım.
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Kore Cumhuriyeti Devlet 
Başkanı Üniversitemizdeydi

Ülkemize resmi ziyarette 
bulunan Kore Cumhuriyeti 

Devlet Başkanı  Lee Myung-Bak;                                
6 Şubat 2012 tarihinde Üniversitemiz 
Rektörlük 100. Yıl Salonu’nda, “Kore 
Cumhuriyeti Devlet Başkanı LEE 
Myung-Bak ile Türk Gençlerinin 
Söyleşisi” adı altındaki toplantıya 
katıldı. 

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Cemal Taluğ; Kore Cumhuriyeti 
Devlet Başkanı  Lee Myung-Bak’ı 
önce Rektörlük makamında ağırladı. 
Karşılıklı iyi niyet dileklerinin 
sunulduğu görüşmede Üniversitemiz 
Dil-Tarih ve Coğrafya Fakültesi 
Kore Dili ve Edebiyatı Anabilim Dalı 
Başkanı Doç. Dr. Ertan Gökmen de 
hazır bulundu. 

Toplantıda açılış konuşmasını 

yapan Rektör Taluğ; konuk 
Devlet Başkanı'nı üniversitemizde 
ağırlamaktan duyduğu onuru dile 
getirerek, Kore ve Türkiye’nin coğrafi 
olarak çok uzak olduğunu ama iki 
ülke halkının kültürel kökenlerinin çok 
yakın olduğunu vurguladı. Prof. Dr. 
Taluğ yaptığı konuşmada iki ülkede 
yaşayanların birbirlerini yakından 
tanımalarında ve anlamalarında İkinci 
dünya savaşından sonra yaşanan 
Kore savaşında Türk Tugayının 
kahramanlıkları büyük rol oynadığını 
belirterek şunları söyledi: “Bugün 
Kore’de Türkler ve Türkiye’de Koreliler 
daima sıcak bir ilgi ve yakınlıkla 
karşılaşmaktadırlar. Bunun en insani 
ve en güzel örnekleri arasında 1997 
Marmara Depreminde Korelilerin 
yaptığı büyük ve içten yardımları ve 

2002 Dünya Kupasında Kore halkının 
milli takımımıza gösterdiği olağanüstü 
sevgiyi sayabiliriz.

Türkiye’nin İlk Kore Dili ve 
Edebiyatı Bölümü Ankara 
Üniversitesi’ndedir

Türkiye’nin ilk Kore Dili ve Edebiyatı 
Bölümünün 1987 yılında Ankara 
Üniversitesinde kurulmuş olması 
bizim için daima taşıdığımız ve 
taşıyacağımız bir kıvanç kaynağıdır. 
Bu Bölümümüzde bugün 80 lisans 
ve 5 lisansüstü öğrencimiz var. 
Bölümümüzün 30 öğrencisi halen 
Kore’nin çeşitli üniversitelerinde kısa 
dönemli eğitim görmektedirler. Korea 
Foundation’a, Academy of Korean 
Studies’e ve aramızda akademik 
işbirliği anlaşması bulunan 12 Kore 
Üniversitesine bize gösterdikleri yakın 
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ilgi ve katkıları için teşekkür ederim. 
Sayın Devlet Başkanı'nın bu 

tarihi ziyareti hem dil ve kültür 
alanındaki mevcut akademik işbirliğini 
derinleştirmek hem de yeni bilim 
alanlarında ortak çalışmalar yapmak 
için bir dönüm noktası oluşturacağına 
inanıyorum. Ankara Üniversitesi’nin iki 
ülke arasındaki akademik işbirliğinin 
geliştirilmesinde ve sürdürülmesinde 
payına düşenleri eksiksiz yapmaya 
kararlı olduğunu belirtmek isterim.”

Konferansta, iki ülkenin dostluk 
ilişkilerine değinen Kore Cumhuriyeti 
Devlet Başkanı Lee Myung-Bak; 
bu ilişkilerin her geçen gün daha 
da iyi olacağını söyledi. Söyleşi 
sırasında sorularını Korece olarak 
yönlendiren öğrenciler karşısında 
şaşıran Devlet Başkanı Lee, Anabilim 
Dalı öğrencilerinin Korecelerinin 
çok iyi seviyede olduğunu, bunu 
daha önce duyduğunu ancak 
şimdi kendisinin de şahit olduğunu 
belirterek Anabilim Dalı öğrenci 
kontenjanının yirmi kişiden yüz 
kişiye çıkmasını tavsiye etti ve bu 
konuda Anabilim Dalı Başkanı Doç. 
Dr. M. Ertan Gökmen’den yardımcı 
olması hususundaki dileklerini 
bildirdi. İleride Korece bilgileri iyi 
düzeyde olan gençlere duyulacak 
ihtiyacın daha büyüyeceğini sözlerine 
ekleyen Devlet Başkanı Lee, iki ülke 
arasındaki ticari, kültürel ve sosyal 
ilişkilerin yakın zamanda daha 
da artacağını ve yetişmiş eleman 
konusunda Ankara Üniversitesi 
mezunlarına her zaman ihtiyaç 
duyulacağını söyledi. Anabilim Dalının 
bugüne kadarki gelişmesinden ve 

Ankara Üniversitesi ile 12 Kore 
üniversitesi arasındaki mevcut ikili 
işbirliği protokollerinin başarılı bir 
biçimde işlemesinden duyduğu 
memnuniyetini bildirerek ileride 
kendisinin de bu faaliyetleri dikkatle 
izleyeceğini, verilmesi gereken 
herhangi bir destek olursa bu konuda 
bizzat takipçi olacağı ve her türlü 
yardımı sağlayacağı sözünü verdi. 

Söyleşinin bitiminde Türkiye’de 
de büyük hayran kitlesine sahip 
olan Grup JYJ’in sanatçılarından 
Kim Jae-Joong,  Kore Cumhuriyeti 
Devlet Başkanı Lee Myung-Bak’ın 
salona davetiyle toplantıya katılarak 
hayranlarıyla kısa bir söyleşi yaptıktan 
sonra toplantı sona erdi.
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 Hitit Tarihine Işık 
Tutacak Proje

Hitit tarihine ışık tutacak Şapinuva 
arkelojik kazı alanında ele geçen 

"Hurrice" tabletlerinin belgelenmesi 
projesi tamamlandı. Üniversitemiz 
Bilimsel Araştırma Projesi (BAP) 
kapsamında Ortaköy arşivleri ile ilgili 
olarak yapılan “Şapinuva (Çorum, 
Ortaköy) Arkeolojik Alanı’ndan 
Ele Geçen Hurrice Tabletlerin 
Belgelenmesi Projesi” başlıklı bu proje 
ile bugüne kadar yayınlanmamış ve 
orijinal belgelerden oluşan Ortaköy 
Şapinuva arşivindeki tabletler katalog 
haline getirildi. 

Çorum il merkezinin 55 km. 
güneydoğusunda yer alan ve Ortaköy 
İlçe merkezinin 3 km güneybatısında 
bulunan bir Hitit başkenti olan 
“Şapinuva” (modern adı ile Ortaköy) 
kazıları, Ankara Üniversitesi adına, 
Kültür ve Turizm Bakanlığı’nın izni ile 
Prof. Dr. Aygül Süel başkanlığında 
yürütülüyor. Yapılan kazılarda dört 
adet anıtsal yapı ve bu çok önemli 
yapıları çevreleyen fevkalade önemli 
mimariye sahip sur duvarları açığa 

çıkarıldı.
Ortaköy- Şapinuva Kazı Başkanı 

Prof. Dr. Aygül Süel, Ankara 
Üniversitesi Bilimsel Araştırma 
Projeleri Koordinasyon Birimi 
desteğiyle gerçekleştirilen projede 
daha önce yapılmış ve uzun yıllar 
süren kapsamlı çalışmalarla, ana 
gruplar halinde sınıflandırılarak, dillere 
göre ayrılmış olan Ortaköy arşivinin 
esasını oluşturan 'Hurrice' tabletlerin 
seçilerek bir çalışma seti hazırlandığını 
bildirdi. Ortaköy-Şapinuva arşivinde 
tespit edilen çift dilli (Hititçe-Hurrice) 
tabletlerin de değerlendirildiğini 
vurgulayan Prof. Dr. Süel projeyle 
ilgili şunları söyledi: "Tabletlerin 
kimlik tanımları, buluntu yerleri de 
belirtilerek kapsamlı bir katalog 
hazırlandı. Tablet ve tablet gruplarının 
fotoğraflama çalışmalarının yanı sıra 
elde edilen tüm veriler dijital ortama 
geçirildi. Söz konusu çalışmalar 
sonucunda, belgelendirilmesi yapılan 
tabletlerden oluşturulan veri tabanı 
ile devam edecek araştırmalara 

büyük katkılarda bulunulacak. Hiç 
yayınlanmamış orijinal belgelerden 
oluşan, Ortaköy arşivindeki Hurrice 
tabletler katalogunun oluşturulması ve 
bilgisayar ortamına aktarılması, devam 
edecek yayın çalışmalarına temel 
bir kaynak olarak sunuldu. Ayrıca bu 
sunum bir poster olarak da hazırlandı. 
Gruplanmış tabletlerin birleştirme 
çalışmaları yapıldı. Çok sayıdaki 
tablet üzerinde yapılan birleştirme 
çalışmaları sonucunda direkt ve 
indirekt olarak birleşen tabletlerin 
listesi çıkarıldı, bu çalışmaların 
sonucunda 629 tablet kataloglandı". 

Mainz Bilimler Akademisi Başkan 
Yardımcısı ve Hitit Araştırmaları 
Projesi Müdürü Prof. Dr. h.c. Gernot 
Wilhelm tarafından 28-31 Mart 
2012 tarihleri arasında organize 
edilen Hurrice çalışmaları ile ilgili bir 
Konferans için Mainz’a (Almanya) 
davet edilen Prof. Dr. Süel; yeni 
projeler kapsamında çalışmalarına 
devam edeceklerini belirtti.



Mülkiye 18 Yıllık 
Dekanına Veda Etti

Üniversitemiz Siyasal Bilgiler 
Fakültesi'nin 18 yıllık Dekanı Prof. 

Dr. Celal Göle, görevini yeni Dekan 
Prof. Dr. Yalçın Karatepe'ye 13 Şubat 
2012 tarihinde düzenlenen anlamlı 
törenle devretti.  

Prof. Aziz Köklü Salonu'nda 
düzenlenen törende  konuşma yapan 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Cemal 
Taluğ Mülkiye'nin en uzun yöneticilik 
yapan kişisi Abdurrahman Şeref 
Bey’in 16 yıl 10 ay yöneticilik yaparak 
13 Şubat 1895'de görevini bıraktığını 
hatırlatarak, 117 yıl sonra aynı tarihte 
rekor kırarak Prof. Dr. Göle'nin de 
görevi bırakmasını, "Tarihe not düşme 
anına tanıklık ediyoruz" sözleriyle 
vurguladı. 

 Prof. Dr. Göle ise, 6 kez dekanlık 
görevine atandığını belirterek 
başladığı konuşmasında şunları 
söyledi: "9 Eylül 1993’te bu göreve 
getirildim. Aradan 18 yıl 5 ay geçti. 
5 yıl da dekan yardımcılığı yaptım. 
Toplam 23 yıl 5 ayımı dekanlıkta 
geçirdim." Aileden mülkiyeli olduğunu 
söyleyen Göle, görevde olduğu süre 

boyunca fakültenin teknik ve bilimsel 
altyapısını güçlendirdiğini kaydetti. 
Prof. Dr. Göle, dekanlığı süresince 
üzüldüğü tek olayın, öğrencilerin 
bir isteğini yerine getirememek 
olduğunu belirterek, şöyle konuştu: 
"Son İnek Bayramında öğrenciler 
bir pankart açtılar. Pankart da şu; 
'Mülkiye'nin çılgın projesi: Celal Göle 
2023 yılına kadar Dekan'. Ancak 
yine o gün, festivalin açılışında 
öğrenci arkadaşlarıma bırakacağımı 
söyledim. O an birden bire, 'Ne olur 
gitme' diye tempo tuttular. Bunu 
unutamayacağım." . 

Ardından kürsüye Prof. Dr. Yalçın 
Karatepe çıktı. Göle, Karatepe’ye 
önce cübbesini giydirdi. Ardından, 
fakültenin inek bayramında giydiğini 
belirttiği tişört ile üzerinde inek 
resimleri bulunan kravatını hediye etti.

Yalçın Karatepe, konuşmasına 
başlarken duygusal anlar yaşadı. 
Göle’nin konuşmasını dinlerken onu 
kıskandığını kaydeden Karatepe: 
“Ben de bu görevi devrederken, 
bu salonu doldurmalıyım. Tabi 

tüm sınıf arkadaşlarımı toplamam 
lazım. Bu biraz da görevde geçirilen 
süre ile ilgili. Ben de bir 25 yılı 
gözüme kestirdim.” dedi. Mülkiye’de 
kamu yararını gözeten mezunlar 
yetiştirildiğini belirten Karatepe, 
şunları dile getirdi: “Kamu bilinci 
yüksek mülkiyelilerin yetişmesi, 
özellikle içinde bulunduğumuz zaman 
açısından çok önemli. Atatürk’ün 
Gençliğe Hitabesi’nde zor anlarda 
bile umutların yitirilmemesi gerektiği, 
mücadeleden vazgeçilmemesi 
gerektiği, aydınlık günlere ulaşmanın 
mümkün olduğu söylenir. Biz bunu 
Mülkiye marşında kendimize şiar 
edinmiş kişileriz. ‘Ey vatan dinsin 
gözyaşların yetiştik çünkü biz’ 
ifadesi aslında Gençliğe Hitabe’de 
vurgulanan umutların yitirilmemesi, 
aydınlık geleceğin her zaman 
ulaşılabilir olduğunu gösteriyor. 
Mülkiyeliler bu marşı söylerken, 
biliyoruz ki ülke ne kadar zor durumda 
olursa olsun geleceği aydınlık. 
Geleceğe, Mülkiye’nin büyük katkısı 
olacağına inanıyoruz.”

İlahiyat Fakültesi’nde
Dekanlık Devir Teslim Töreni  
Görev süresi biten Üniversitemiz 

İlahiyat Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Nesimi Yazıcı görevini yeni atanan 
Prof. Dr. İsmail Hakkı Ünal’a 14 
Şubat 2012 tarihinde yapılan törenle 
devretti.  Fakültede düzenlenen 
törene Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Cemal Taluğ, Din İşleri Yüksek 
Kurulu Başkanı Prof. Dr. Raşit Küçük, 
Dekan Yardımcılıklarına atanan Prof. 
Dr. Bünyamin Erul ve Prof. Dr. Celal 
Türer, emekli öğretim üyeleri, Fakülte 
öğretim üyeleri ile idari personel 
katıldı. 

Rektör Prof. Dr. Cemal Taluğ, 
İlahiyat Fakültesi’ne görevi süresince 
önemli hizmetleri olan Prof. Dr. 
Nesimi Yazıcı’ya teşekkür etti, 
yeni dekan Prof. Dr. İsmail Hakkı 
Ünal’a  da başarı dileklerini iletti. 
Törende, görevi devreden Prof. Dr. 
Nesimi Yazıcı, daha sonra da Prof. 
Dr. İsmail Hakkı Ünal da kısa birer 
konuşma yaptılar. Tören plaket ve 
çiçek takdiminin ardından düzenlenen  
kokteyl ile sona erdi.
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Ankara Tıp,
Kalp Nakli Bekleyenlere 
Umut Oldu
Üniversitemiz Tıp Fakültesi Kalp 

Merkezi'nde, son dönemde art 
arda gerçekleştirilen kalp nakilleri ile 
hastalar yaşama tutundu. Gelişmeler 
Kalp Merkezi çalışanları için de 
sevinç ve gurur kaynağı oldu. 

Son evre kalp yetmezliği noktasına 
gelen hastalarda kalp nakli, dünyada 
olduğu gibi ülkemizde de altın 
standart tedavi yöntemi. Kalp nakli 
bekleme listesine alınan hastalarda, 
uygun verici bulunamaması 
durumunda yaşam beklenti süreleri 
son derece kısıtlı. 

Üniversitemiz Tıp Fakültesi Kalp ve 
Damar Cerrahisi kliniği kuruluşundan 
bu yana kalp yetmezliğinin tedavisi 
için pek çok araştırma ve öncü 
uygulamaları başarmış bir ekip. Bu 
süreç Nisan 2011'den itibaren yeni 
bir yapılanma ile ivme kazandı. 
Üniversitemizin halen kalp nakil 
sorumlusu, Kalp ve Damar Cerrahisi 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Ahmet 
Rüçhan Akar ve Kardiyoloji Öğretim 
Üyesi Prof. Dr. Tamer Sayın’ın 
öncülüklerinde tüm nakil ekibi son 

dönemde kalp nakli adayı hastaların 
tedavileri üzerinde yürüttükleri hassas 
değerlendirmelerle ilk aşamada nakil 
adayı hasta havuzunda önemli artışlar 
sağladılar. Bu hastalar ulusal organ 
nakli bekleme listesi programına 
alındılar. Bu listeden genel durumu 
bozulan hastalar için titiz klinik 
ve laboratuvar değerlendirmeleri 
sonrasında ulusal organ nakli 
koordinasyon birimine acil kalp nakli 
isteminde bulunuldu.

 Önemli ölçüde bir koordinasyon 
ve ekip çalışması gereken bu süreçte 
Prof. Dr. Ahmet Rüçhan Akar, Prof. 
Dr. Sadık Eryılmaz, Prof. Dr. Levent 
Yazıcıoğlu, Prof. Dr. Mustafa Şırlak, 
Prof. Dr. Tamer Sayın, Prof. Dr. 
Mustafa Kılıçkap, Op. Dr. Bahadır 
İnan, Op. Dr. Serkan Durdu, Op. Dr. 
Çağın Zaim, Uz. Dr. Cansın Tulunay,  
Biyolog Arın Doğan ve kalp merkezi 
ailesinin diğer bireylerinin yoğun 
çalışmaları ve emekleriyle geçtiğimiz 
8 ay içerisinde 5 başarılı kalp nakli 
gerçekleştirildi. 

Organ verici iller Denizli, Muğla, 

İzmir, Gaziantep ve Ankara 
olarak sıralandı. Diğer bir deyişle 
üniversitemizde gerçekleşen 5 
kalp nakli vericisinden yalnızca 
biri İç Anadolu bölgesinden çıkmış 
oldu. Kalp nakli yapılan hastalar 
ise sırasıyla Hatay, Tokat, Ankara, 
Urfa ve Kırşehir illerinden gelerek 
Üniversitemiz Kalp Merkezi’ne 
başvurmuşlardı.

Genel olarak ülkemizde ve 
özellikle de İç Anadolu bölgemizde 
organ bağışının yetersiz olduğunu, 
artırılmasının son derece önemli 
olduğunu belirten Prof. Dr. Rüçhan 
Akar; Ankara’da ve İç Anadolu 
bölgesinde beyin ölümü gerçekleşen 
donör adaylarında organ bağışının 
artırılması konusunda  üniversitemize 
de önemli görevler düştüğünün altını 
çizdi.

Kalp nakli bekleme sürecinde 
istenmeyen son organ hasarını 
ortadan kaldırmak için mekanik 
sol ventrikül destek sistemleri 
veya yapay kalp uygulamaları 
hayati faydalar sağlayabiliyor. Yine 



AÜTF KVC Kalp Nakli Ekibi Cerrahları: Ahmet Rüçhan Akar, 
Sadık Eryılmaz, Levent Yazıcıoğlu,Mustafa Şırlak,Bahadır İnan, 
Serkan Durdu. 
KVC AD Kürsü Başkanı: Adnan Uysalel
AÜTF KVC Kalp Nakli Ekibi Kardiyologları: 
Tamer Sayın, Metin Özenci, Mustafa Kılıçkap, Cansın Tulunay
Kardiyoloji AD Kürsü Başkanı: Çetin Erol
Anesteziyoloji: Çiğdem Evren Denker, Ali Abbas Yılmaz, Menekşe 
Hasdoğan, Devrim Tanıl Kurt, Nihal Karaca, 
Göğüs Hastalıkları AD: Özlem Ö. Kumbasar, Aydın Çiledağ
Enfeksiyon Hst. Ve Klin Mik AD: Alpay Azap
Tıbbi Patoloji: Serpil Dizbay Sak, Esra Erdemli
KVC Araştırma görevlileri: Çağın Zaim, Fatih Ada, Demir Çetintaş, 
Ferit Kasımzade, Ali İhsan Hasde, Deniz Bozdoğan
Perfüzyonistler: Altan Ada, Emre Özsoylu, Semih Ufuk Tezeren, 
Satılmış Türkmen, Mustafa Zengin
Ventrikül Destek Sistemleri Koordinatörü: Arın Doğan
A.Ü. Transplant koordinatörü: Bahire Aygör, Neslihan Kaçamak
Fizyoterapist: Şerife Albayrak
Nütrisyon: Onur Selçuk
Diyetisyen: Zeynep Parlak
Ameliyat Hemşire ekibi:Sevinç Itır, Sema Yılmaz, Sibel Mercan, 
Fulya Atak, Betül Ünal, Dilek Yalçın
Yoğun Bakım: Sibel Süslü, Ebru Devrim, Sibel Armağan, Sevda 
Karaman, Ramazan Ünal, Esin Eser, Mehtap Dölek, Mehtap Öcal, 
Güzin Şemey, Nevres Kara, Hilal Çalışkan, Suzan Uğur
Yoğun Bakım Ekokardiyografi: Saadet Aslan
Servis: Şule Mermer, Selma Özgül Tekin, Simge Coşkun, Yudum 
Bulut, Nihal Aldemir, Senem Er, Aylin Çınar, Özlem Öztürk, Fatma 
Türk, Nurcan Alacalı, Şaziye Çandır, Demet Meşe, İrem Sevin, 
Fatma Yılmaz, Hatice Kozluk Ölçen.

geçtiğimiz 8 aylık süreç içerisinde 
son dönem kalp yetmezliği olan bir 
hastaya sol ventrikül destek sistemi 
implantasyonu (Türkiye’de ilk başarılı 
Heartmate II kalp destek sistemi) 
gerçekleştirilerek yaşaması sağlandı. 
Sonrasında hastaya uygun bir verici 
bulunarak  6. ayında kalp nakline 
köprülenebildi.

Gerçekleştirilen kalp destek 
sistemleri programı ile kalp yetmezliği 
tedavisinde yüksek teknolojilerin 
kullanıldığı yeni bir stratejik yaklaşım 
üniversitemiz bünyesinde hayata 
geçirilmiş oldu. Hastaların, cerrahi 
sonrası rehabilitasyonu, cihazlarla 
ilgili oryantasyon süreci Kalp ve 
Damar  Cerrahisi Anabilim Dalı’nda  
tamamlanıyor. Üniversitemiz Kalp 
ve Damar Cerrahisi Anabilim Dalı, 
kalp yetmezliği olan hastalara kalp 
nakli ile umut ışığı olmanın yanında, 
tamamen vücut-içi ventriküler 
destek cihazları da uygulamaya 
sokarak kalp yetmezliği tedavi 
paradigmasını yeni bir boyuta taşımış 
oldu.  Yetişmekte olan yeni nesil 
cerrahlar ise bu başarılara tanık 
olurken, üniversitemizde edindikleri 
deneyimlerle gelecekte nöbeti devir 
almaya hazırlanıyorlar. 
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Üniversitemiz Latin Amerika 
Çalışmaları Araştırma ve 

Uygulama Merkezi (LAMER) 
tarafından hazırlanan "Osmanlı 
İmparatorluğu-Latin Amerika: İlk 
İlişkiler" kitabının tanıtımı 14 Şubat 
2012 tarihinde Üniversitemiz Rektörlük 
100. Yıl Salonu’nda yapıldı. 

Tanıtım toplantısına, Kültür ve 
Turizm Bakanı Ertuğrul Günay'ın 
yanı sıra, Çankaya Belediye Başkanı 
Bülent Tanık, Üniversitemiz Rektörü 
Prof. Dr. Cemal Taluğ, Latin Amerika 
ülkelerinin büyükelçileri, öğretim 
üyeleri ve öğrenciler katıldı. 

Rektör Prof. Dr. Cemal Taluğ 
toplantıda yaptığı konuşmada Latin 
Amerika Çalışmaları Araştırma ve 
Uygulama Merkezi’nin 2 yıl önce 
faaliyete geçtiğini hatırlatarak 
Merkezin imza attığı çalışmaya büyük 
önem verdiklerini söyledi. Rektör 
Taluğ: "Türkiye'de ne yazık ki Latin 

Amerika'yı çok tanımıyoruz. Yaptığımız 
çalışma da bu bakımdan önemlidir. 
Merkezin çalışmalarının hasadını da 
bu eserle topluyoruz" dedi. 

Törende konuşan Kültür ve Turizm 
Bakanı Günay ise, çalışmanın Latin 
Amerika ile ilişkileri güçlendirecek bir 
çalışma olduğunu belirterek, eserde 
emeği geçenleri kutladı. Günay:  
"Birbirimizin kültürünü ve tarihini 
yakından tanımadan sadece ticaret 
ve turizmi geliştirerek yakın ilişkiler 
kuramayız. O nedenle bu çalışmaların 
Latin Amerika ve Türkiye halklarını 
tanıştırmak açısından çok önemli bir 
köprü olduğunu düşünüyorum" dedi.

Latin Amerika ülkelerinin 
büyükelçileri adına bir konuşma 
yapan Brezilya'nın Ankara Büyükelçisi 
Marcelo Jardim de ilişkilerin 
güçlenmesine katkı sağlayan bu 
kitabın önemli bir adım olduğunu 
belirterek, bu yöndeki eserlerin 

artması dileğinde bulundu.
LAMER Müdürü Prof. Dr. Mehmet 

Necati Kutlu ise Merkezin çalışmaları 
ve kitap hakkında bilgi verdi. Prof. 
Dr. Mehmet Necati Kutlu, İspanyolca, 
Portekizce ve Türkçe olmak üzere 
üç ayrı cilt halinde basımı yapılan 
kitabın, Latin Amerika ve Osmanlı 
İmparatorluğu arasındaki ilişkilerin 
başlangıcının aslında bilinenlerden 
çok daha önceki tarihleri gösterdiğini 
ve yapılan çalışmalar esnasında 
yüzlerce resmi belgenin incelendiğini 
belirtti. Kitabın devamının geleceğini 
de müjdeleyen Kutlu, katkısı olanlara 
ve salonda bulunanlara teşekkür etti.

Tanıtım toplantısı; Prof. Dr. Cemal 
Taluğ’un Kültür ve Turizm Bakanı 
Ertuğrul Günay’a kitabın üç dilde 
basılmış nüshalarından hediye 
etmesinin ardından düzenlenen 
kokteyl ile sona erdi. 

Latin Amerika Çalışmaları 
Araştırma ve Uygulama 

Merkezi (LAMER) ve Venezuela 
Büyükelçiliği işbirliği ile 27 Şubat 
1989 tarihinde Venezuela’da 
gerçekleştirilen Caracazo katliamının 
23. Yılı sebebiyle Román Chalbaud 
tarafından yönetilen ‘’El Caracazo’’ 
adlı sinema filmi gösterimi 27 Şubat 
2012 tarihinde yapıldı. Yapılan 

etkinliğe Vatikan, Venezuela, Şili, 
Meksika, Ekvator, Kolombiya, Küba 
Büyükelçileri, LAMER Müdürü Prof. 
Dr. Mehmet Necati Kutlu, Merkez 
çalışanları ve öğrenciler katıldı. 

Etkinlikte açılış konuşmasını 
yapan Prof. Dr. Mehmet Necati 
Kutlu, Venezuela’da Chávez 
hükümeti öncesi cereyan eden El 
Caracazo olayının tarihi ile ilgili 

kısa bilgiler verdi ve katılımcılara 
teşekkür etti.  Venezuela Büyükelçisi 
Raúl Betancourt Seeland ise 
konuşmasında,  ülkesinin o dönemde 
alınan ekonomik önlemlerden 
dolayı karşı karşıya kaldığı sosyal 
bunalımları ve olayların gelişimini 
değinerek yaşananların ülkesine 
etkilerini anlattı. 

"El Caracazo" 
Katliamı Kurbanları 
LAMER’de Anıldı

Osmanlı İmparatorluğu'nun 
Latin Amerika ile İlişkileri 

Kitap Oldu
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Üniversitemiz ve Türkiye Esnaf 
ve Sanatkarları Konfederasyonu 

önemli bir kurumsal işbirliğine 
imza attı. Üniversitemiz Rektörlük 
Binasında 8 Şubat 2012 tarihinde 
gerçekleştirilen törenle Türkiye Esnaf 
ve Sanatkârlar Konfederasyonu Genel 
Başkanı Bendevi Palandöken ve 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Cemal 
Taluğ kurumsal işbirliği protokolünü 
imzaladı. 

Protokol kapsamında Üniversitemiz 
bünyesinde 1987 yılında alanında 
Türkiye’nin ilk kurulan araştırma 
ve uygulama merkezi olan Avrupa 
Toplulukları Araştırma ve Uygulama 
Merkezi (ATAUM), TESK’e AB 
Projelerine başvuruda, kazanılan 
AB Projelerinin yürütülmesinde 
destek, esnaf ve sanatkârlarla ilgili 
hususlar başta olmak üzere AB 

mevzuatının takibi, Türkiye’nin Birliğe 
üyeliğine ilişkin sürecin izlenmesi 
ve gündemin takibi konularında 
paylaşımda bulunacak. Bu kapsamda 
ilk olarak ATAUM tarafından 82 birlik, 
13 mesleki federasyon, 3111 bağlı 
oda personeline eğitim verilecek, 
eğitim alan personel sanatkar ve 
esnafa eğitim verecek.  TESK ve 
ATAUM tarafından AB ve Türkiye-AB 
İlişkileri konusunda çeşitli seminer, 
konferans, toplantı v.b. ulusal ve 
uluslararası etkinliğin düzenlenmesi 
de planlanıyor.

İmza töreninde konuşma yapan 
Rektör Prof. Dr. Cemal Taluğ TESK ile 
olan işbirliğinin çok önemli olduğunun 
altını çizerek şunları söyledi: "Yeni 
Türkiye ve yeni dünyanın içinde esnaf 
ile sanatkarlara dinamizm getirmede 
payımız olacak, bundan dolayı çok 

mutluyuz." 
TESK Genel Başkanı Bendevi 

Palandöken küçük işletmelerin 
en önemli ihtiyaçlarının bilgi ve 
bilgiye hızlı ulaşımın olduğunu ifade 
etti. Palandöken: "TESK'in görevi 
teşkilatın ve üyelerin eğitimlerine 
destek vermek. Bu protokolle 
üniversitenin kapıları 2 milyon esnaf 
ve sanatkara açılıyor. AB konulu 
eğitimle TESK personelinin Avrupa 
Birliği ve Türkiye'nin uyum sürecinde 
bilgi düzeyinin arttırılmasının 
hedefliyoruz” dedi.

ATUM Müdürü Prof. Dr. Çağrı 
Erhan; Türk ekonomisinin bel kemiği 
olan esnaf ve sanatkarların AB 
projelerinden istifade edemediğine 
dikkat çekerek,  AB konusunda 
deneyimlerini esnaf ve sanatkara 
aktaracaklarını söyledi. 

Ölümünün 51. 
Yıldönümünde "Hasan 
Ali Yücel’e Saygı" 

Aramızdan ayrılışının 51. yılında 
aydınlanma öncüsü ve Milli Eğitim 
Bakanı Hasan Ali Yücel’e saygı 
toplantısı 29 Şubat 2012 tarihinde 
Üniversitemiz Eğitim Bilimleri 
Fakültesi Hasan Ali Yücel Salonu’nda 
gerçekleştirildi. 

Toplantının ev sahipliğini 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Cemal 
Taluğ, Eğitim Bilimleri Fakültesi 
Dekanı Prof. Dr. A. Gönül Akçamete 
ile Köy Enstitüleri ve Çağdaş Eğitim 
Vakfı Başkanı Erdal Atıcı yaptı.

Açılış konuşmasını yapan Rektör 
Prof. Dr. Cemal Taluğ; çok önemli bir 

aydınlanmacı ve Türkiye’de eğitimin 
gelişmesi için büyük çaba harcamış, 
yaşamını adamış bir büyük eğitimci 
olan Hasan Ali Yücel’in yaptığı 
önemli işlerden bir tanesinin, daha 
sonra İsmet İnönü’nün “Cumhuriyet 
eserlerinin en sevgilisi” dediği Köy 
Enstitüleri olduğunu belirterek, Köy 
Enstitülerinin bir başarı destanı, bir 
eğitim destanı olduğunu vurguladı. 
Rektör Taluğ; “Hasan Ali Yücel’in 
Köy Enstitüleri, Türkiye için belki de 
yapabildiğimiz, dünyaya armağan 
ettiğimiz en önemli eğitim atılımıdır. 
HAY, Ankara Üniversitesi'nin Türk 

İnkılap Tarihi Enstitüsü, Fen Fakültesi 
ve Tıp Fakültesi'ni kurmuştur. Ankara 
Üniversitesi de HAY'in Eğitim 
Bakanlığı döneminde çalışmalarıyla 
ülkemizin ilk üniversitesi 
olmuştur.”dedi.

Toplantıda, oturum başkanlığını 
Köy Enstitüleri ve Çağdaş Eğitim 
Vakfı Üyesi Mustafa Aydoğan’ın 
yaptığı açık oturuma, Prof. Dr. Cahit 
Kavcar, Prof. Dr. Binnur Yeşilyaprak, 
Prof. Dr. Rıfat Miser  ve Öğr. Gör. 
Zekeriya Kaya konuşmacı olarak 
katıldı. 

Üniversitemiz 
Kapılarını Esnafa 

Açtı
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Prof. Dr. Maksut Coşkun: "Cumhuriyetimizin ilk Üniversitesi, Ankara 
Üniversitesi’nin çok özel bir fakültesi olan Eczacılık Fakültesi Dekanlığı’na 
3 yıllık süre için yeniden atanmış bulunuyorum. Geçtiğimiz dönemde 
Eczacılık Fakültesi’nin akademik ve idari personeli olarak bir çok konuda 
başarılı çalışmalar yaptık. Bu dönemde de Ankara Üniversitesini ve Eczacılık 
Fakültesini daha ileriye taşımak ve yüceltmek için üniversitemin desteğine 
ve güvenine ihtiyaç duymaktayım. Yeni dönemimde katılımcı ve demokratik 
yönetim anlayışı daha da güçlü bir şekilde sürdürülecektir.
Bu görevin sorumluluğunu çok iyi bilen birisi olarak şimdiye kadar olduğu 
gibi bundan sonra da sorunları çözmek için çaba harcamaya, Üniversitemizin 
ve Fakültemiz imkanlarının eşit, ihtiyaçlar doğrultusunda ve verimli olarak 
kullanmaya, çoğunluğunun görüş ve kararlarına uymaya özen göstereceğim.

2011 yılının son aylarında Üniversitemiz Eczacılık, Fen, İlahiyat, Sağlık Bilimleri, Tıp, Siyasal Bilgiler ve Ziraat 
Fakülteleri’nde yapılan Dekanlık eğilim yoklamalarında seçilen Fakülte Dekanlarının atamaları 13 Şubat 2012 

tarihinde Yükseköğretim Kurulu Başkanlığı (YÖK) toplantısında yapıldı.
Yapılan atamalar,  Fakültelerde yapılan eğilim yoklamaları sonuçlarıyla aynı doğrultuda oldu. Eğilim yoklamalarında 

birinci sırada seçilen Dekan adayları, Dekan olarak görevlerine başladı. Atamaları yapılan Dekanlarımızın görüşlerini 
aldık.

Öğretim Üyelerimizin Seçtiği 
Dekanlar Atandı

Prof.Dr. Muammer Canel: "11.11.2008  Tarihinde başladığım  Fen Fakültesi 
Dekanlığı görevimi  akademik ve idari personelimizle uyum içinde olmaya 

özen göstererek ve bilimsel çalışma için gerekli ortamı en üst düzeyde 
sağlama çabasıyla bugüne dek devam ettirdim. Yeni bir dönem için aynı 

göreve talip oldum. 5 Ekim 2011 Tarihinde 116 Öğretim Üyesinin katılımıyla 
yapılan eğilim belirleme  yoklamasında 101 öğretim üyesinin oyunu alarak 

Ankara Üniversitesi Fen Fakültesi geçmişine yaraşır bir  gelecek  için tekrar 
hizmet edebilme olanağı buldum. Önümüzdeki  dönemde  Üniversitem ve 

Fakültem adına ülkeme, insanlığa ve her şeyden evvel toplumumuza yönelik 
çalışma ve araştırmalar yapılması ve huzurlu bir çalışma ortamı yaratılması 
için Dekanlık olarak tüm Fen Fakültesi paydaşları ile birlikte çaba sarfetmek  

heves ve heyecanı içindeyim."

Prof.Dr. İsmail Hakkı Ünal: "19.10.2011 tarihinde, İlahiyat Fakültesinde, 
dekan adaylığı için eğilim yoklaması yapıldı. Yasal bir zorunluluk olmamakla 
beraber, sayın Rektörümüzün demokratik tavrının bir sonucu olarak yapılan 
aday belirleme seçimi, adaylık ilanından seçim sonucunun alınmasına 
kadar, öğretim üyesi arkadaşlarımıza yakışan bir anlayış ve olgunluk 
içerisinde geçti. Çok nezih ve demokratik bir ortamda meslektaşlarımız 
tercihlerini ortaya koydular.  Bu yoklamada dört aday içinden en yüksek 
oyu alan biri olarak, bana oy veren, vermeyen bütün arkadaşlarıma en 
içten teşekkürlerimi sunuyorum. Fakültemiz için sadece bir nöbet değişikliği 
anlamına gelen bu yeni dönemde, geçmişte yapılan bütün çalışmalar ve 
sağlanan olumlu gelişmeler için teşekkür ederken, başta sayın Rektörümüz 
olmak üzere, bütün akademik ve idari kadromuzun desteğiyle başarılı ve 
verimli bir dönem geçirmeyi diliyor, Fakültemiz ve Üniversitemizin tüm 
mensuplarına saygılar sunuyorum. “

Eczacılık Fakültesi

Fen Fakültesi

İlahiyat Fakültesi



Prof.Dr. İlker Ökten:"12 Ekim 2011 tarihinde Tıp Fakültemizde yapılan 
Dekanlık eğilim yoklamasında yurtiçinde dışında kongre ve toplantılarda 

görevli öğretim üyeleri ile ücretsiz izinli ve raporlu öğretim üyelerimiz 
katılamadığından 411 öğretim üyesinden 404 ü oylamaya katılmıştır. Bu %99 
luk katılım değerli öğretim üyelerimizin fakültemiz sorunlarına sahip çıkması 

ve duyarlılığının bir göstergesidir. Bu sayıda ve oranda bir katılım fakülte 
tarihinde ilk olarak gerçekleşmiştir. 3 yıldır zor koşullarda hizmet etmeye 
çalıştığım fakültemde sayın öğretim üyelerimizin çok büyük bir oy oranı 

ile beni tercih etmesi benim için bir gurur kaynağı olmuştur. Bu teveccüh 
yaptığımız hizmetlerin takdiridir."

Prof.Dr. Şengül Hablemitoğlu: "Sağlık Bilimleri Fakültesi’nde 11 Kasım 
2008 tarihinde dekan olarak göreve başladıktan sonra, farklı yerleşkelerde 

dağınık olarak bulunan Beslenme ve Diyetetik, Çocuk Gelişimi, Ebelik, 
Hemşirelik, Sağlık Kurumları Yönetimi ve Sosyal Hizmet Bölümlerimizi bir 
araya getirmek için çalışma mekanları, laboratuvarları, sınıfları Üniversite 
yönetiminin çaba ve desteğiyle  3,5-4 ay gibi kısa bir sürede iyileştirilerek 

yenilenen Aktaş’taki yerleşkesine taşınan Fakültemiz, 1500’den fazla 
öğrencisi, 95 akademik ve idari personeli ile eğitim-öğretime devam 

etmektedir. Sağlık alanındaki hizmetler, bir ekip işidir. Fakültemde büyüme 
ve gelişmeye dönük daha pek çok çalışmayı birlikte gerçekleştirirken bana 

liderlik edebilmem için yeniden güven gösteren çalışma arkadaşlarıma 
teşekkür ediyorum."

Prof.Dr. Ahmet Çolak: "Ziraat Fakültesi'nde dekanlık görevini üstlendiğim 
10 Kasım 2008 tarihinden itibaren ekibimle ve daima yanımda hissettiğim 
Fakültemin desteğiyle geçen üç yıl zarfında katılımcı , toplam kalite anlayışı 
ile yürüttüğümüz yönetişim sürecinde şeffaf, ulaşılabilir, dinleyen ve adil 
olduk ve hummalı çalıştık. Eleştirileri değerlendirdik, fincancının katırlarını 
ürküttük. Duyarsız ve kayıtsız asla olmadık. Daima çözüm üretmeye çalıştık. 
Bundan sonra da birinci önceliğimiz öğrenimde kalite yapılanması atılımımızı 
tamamlamak ve eğitimde, araştırmada ve uygulamada akreditasyona 
geçiş sürecini başlatarak hızlı adımlar atmak. Ders ve kredi sayılarını en 
aza indirerek öğrenci odaklı ve öğrencinin yaratıcılığını öne çıkaran bir 
sisteme geçişi başlatacağız. Heyecanlıyız, istekliyiz, ekibime, Fakülteme, 
Üniversiteme ve öğrencilerime güveniyorum. Fakültemin bana ve ekibime 
göstermiş olduğu güven, başarıda levyemiz olacaktır."

Prof.Dr. Yalçın Karatepe: "Siyasal Bilgiler Fakültesi’nin  yeni Dekanını 
belirmek üzere 11 Ekim 2011 tarihinde yapılan  Eğilim Yoklamasında en 
yüksek oyu almış bulunmaktayım. SBF tarihinde ilk kez birden çok adayın 
yarıştığı seçim süreci sonunda tüm öğretim üyeleri Fakülteyi daha ileri 
taşımak için birlikte çalışmak konusunda kararlılıklarını ifade ettiler. Atama 
sürecinin tamamlanmasından sonra Fakülte’nin öğrencileri, öğretim üyeleri 
ve idari personeliyle uyum içinde çalışarak Fakülteye hizmet etmekten büyük 
onur duyacağım."

Sağlık Bilimleri Fakültesi

Siyasal Bilgiler Fakültesi

Tıp Fakültesi

Ziraat Fakültesi
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Ankara Üniversitesi’nde öğrencilik 
yıllarınız nasıldı?

Şuan çatısı altında bulunduğumuz 
Mülkiye’ye lise birinci sınıftayken 
geldim. Mülkiye Basketbol Genç 
Takımında basketbol oynamaya 
başladım. Ankara Üniversitesi ve 
Mülkiye ile tanışmam 1963 yıllarıdır. 
Haftanın üç-dört gününü burada 
geçiriyordum. Birçok dostluklarım 
o zaman oluştu, Hıncal Uluç, Deniz 
Gökçe gibi. 

Mülkiye takımında oynarken 
Hukuk Fakültesi’ni kazandınız…

İki fakülte arasında tereddüt 
geçirdim. O zamanlar hem basketbol 
dolayısıyla  forma çok önemli bir 
etkendi. Diğer bir neden de Mülkiye 
ailemiz için de çok önemliydi. Büyük 
amcam Münir Hüsref Göle 1912 
mezunumuzdur, kendisi İçişleri Bakanı 
olmuştur aynı zamanda Cumhuriyet 
Halk Partisi’nin kurucularındandır.  
Babam da 1937 mezunudur ve bu 
binadan mezun olmuştur. Babamın 
Mülkiye tarihinde çok önemli bir yeri 
var, Mülkiye Atatürk’ün direktifleri ve 
isteği doğrultusunda Cumhuriyete 
sahip çıkmak için 5 Kasım 1936 
gecesi İstanbul Haydarpaşa Garı’ndan 
Ankara’ya gelmiştir. O trende son sınıf 
öğrencisi olarak babam da vardı. 6 
K a s ı m ’ d a Ulus Meydanında 
r e s m i tören yapılmış, o 

törendeki Mülkiye 
öğrencileri adına 
konuşmayı babam 
yapmıştır. Tabii 

duygulanmamak 
elde değil. Dolayısıyla 

hem forma aşkı hem aileden 
gelen bağlılık söz konusu. Ama diğer 
taraftan da büyükbabam Yargıtay 
Başkanıydı, dayım Hukuk Fakültesi 
profesörlerinden, insan dayısının 

mesleğine doğru da kayıyor. 
Ama hep Ankara Üniversitesi 

fakülteleri…
Zaten o zaman da her zaman 

olduğu gibi parlayan yıldız Ankara 
Üniversitesi’ydi. ODTÜ daha yeni 
kurulmuştu. Biz daha çok sosyal 
bilimci bir aileyiz, onun için ODTÜ’yü 
hiç düşünmedim. Sonuç itibariyle 1966 
yılında Hukuk Fakültesi’nin öğrencisi 
oldum. 1969’da mezun oldum, Kasım 
ayında Siyasal Bilgiler Fakültesi’ne 
gayri resmi olarak rahmetli hocam 
Prof. Dr. Sait Kemal Mimaroğlu’nun 
yanında asistan oldum. Yani Ankara 
Üniversitesiyle özdeşleşmem 1963 
yılından beri fasılasız devam etmiştir. 

Asistan olarak göreve başladığınız 
Fakültenin 18 yıl Dekanı olmak nasıl 
bir his? Hedef miydi?

Hayır, kesinlikle söz konusu değildi. 
İnsanı hayatın nereye götüreceği belli 
olmuyor. 18 yıl dediniz ama aslında 
23 yıl, 5 yıl da dekan yardımcılığım 
var. İşte o dekan yardımcılığı buralara 
getirdi beni. 5 yıl sonunda şartlar beni 
dekanlığa taşıdı. Gerçekten çok uzun 
bir süre, tahmin ediyorum bu aynı 
zamanda bir Türkiye rekoru.

6 kez seçilmenin ve atanmanın bir 
yöneticilik sırrı var mı?

Fakültede seçim yapmamıştık. İlk 
atamamın tarihi 1993 yılı, o yıllarda 
seçim yoktu. 3 yıllık dekanlığım 
sonucunda çalışma arkadaşlarımın 
da talepleri doğrultusunda Günal 
Akbay hocama şunu söyledim: “Eğer 
beni tekrar dekan olarak görmek 
istiyorsanız, mutlaka fakültemizde 
seçim yapılmasını istiyorum. 
Seçildiğim takdirde  dekanlığa devam 
edeceğim.” Türkiye’de ilk dekanlık 
seçimini gerçekleştiren Fakülte 
Siyasal Bilgiler Fakültesi ve Tıp 
Fakültesi’dir.  İki fakültede de aynı gün 
seçim yapıldı. Tabii geriye baktığınız 

zaman 5 seçimde de %99’lara varan 
katılım oranları ve %90’a varan bir 
oy teveccühü benim için hayatta 
unutamayacağım bir tablodur. Uzun 
süre dekanlık yapıp bu teveccühü 
kazanmak çok önemli. Bunun sırrı 
öncelikle herkesi kucaklamak, burada 
yönetici olmayacaksınız. Dekanlık 
yöneticilik değildir, belli akademik 
hedefler doğrultusunda koordinasyonu, 
harmoniyi sağlamaktır. Kavgacı değil 
birleştirici olacaksınız, demokrasiye 
inanacaksınız ve özlük haklarına 
saygılı olacaksınız. 

Bu kadar yıl nasıl geçti? 
Tabii çok keyifli ama zor günleri 

de hep olmuştur. Yönetici sorunları 
çözmek için vardır. Gerçekten insanlar 
size inanıyorsa işleri yürütmek çok 
daha kolay oluyor. Destek çok önemli.

SÖYLEŞİ MENSUPLARIMIZ

1948 yılında Amerika Birleşik 
Devletleri'nde doğdu. Orta öğrenimini 
Türk Eğitim Derneği (T.E.D. )Ankara 
Koleji’nde tamamladıktan sonra 1969 
yılında Ankara Üniversitesi Hukuk 
Fakültesi'nden mezun oldu. 1970 yılında 
Ankara Üniversitesi Siyasal Bilgiler 
Fakültesi’nde Ticaret Hukuku asistanı 
olarak mesleki çalışmalarına başladı, 1971 
yılında Avukatlık stajını tamamladı, 1975 
yılında da Ankara Üniversitesi Hukuk 
Fakültesinde “Hukuk Doktoru” unvanını 

aldı. Prof. Göle, 1976 yılında iki yıllık 
bir süre için Amerika Birleşik Devletleri 
Indiana Üniversitesi Hukuk Okulu’na 
giderek doçentlik tezi ile ilgili araştırmalar 
yaptı. 1982 yılında Doçent unvanını almış 
ve 11 Nisan 1989 tarihinde ise profesörlüğe 
yükseltilmiştir. Prof. Göle; 1989-93 
yıllarında Dekan Yardımcılığı görevinde 
bulunduğu Siyasal Bilgiler Fakültesi’nde, 
1993-2012 yılları arasında Dekan olarak 
görev yapmıştır. 

Prof. Dr. Celal Göle

Gözümü açtım kendimi Cebeci'de 
buldum, halen daha Cebeci’deyim"

Siyasal Bilgiler Fakültesi’nin 18 yıllık dekanı Prof. Dr. Celal Göle  
ile konuştuk…

"

"Dekanlık 

yöneticilik 

değildir."
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Siz de çok büyük bir destek 
almışsınız…

Bu desteği dekanlık devir teslim 
töreninde gördüm. Her zaman 
mütevazilikten yana olmuşumdur, 
devir teslim töreninde de sabah 
yeni dekan arkadaşımı kucaklayıp 
anahtarları vermeyi planlıyordum. 
"Hayır hocam, tören yapacağız” 
dediler,  Fakültenin geleneğinde böyle 
bir tören yok aslında. Emekli öğretim 
üyelerimiz, dekanlar, Rektörümüz, 
eski rektörlerimiz herkes ordaydı. Yeni 
Dekan arkadaşımız Yalçın Karatepe de 
güzel bir konuşma yaptı, dedi ki : “Biz 
nasıl bir tören yapacağımız konusunda 
bocaladık biraz çünkü 18 yıldır dekan 
değişmedi.”  Tabii bu desteği 2000 
yılında rektör adayı olduğumda da 
gördüm. Seçimde Nusret Aras Hoca 
ile yarışıyoruz. Fakültemde bana karşı 
bir tepki vardı, Fakülteyi bırakmamı 
istemiyorlardı. Prof. Dr. Kurthan Fişek 
Hocamız seçim sabahı oy pusulasını 
gösterdi “Ben Nusret Aras’a oy verdim 
çünkü senin kaybetmeni, Fakültede 
dekanlığa devam etmeni istiyorum” 
dedi.  Kaybettim ama “Fakülte 
kazandı” dediklerinde büyük bir 
teveccühe mazhar oldum. 

Ailenizde bürokrat ya da siyasetçi 
olmak gelenek gibi…Siz neden 
akademisyen olmayı seçtiniz?

Akademisyenler de çok. Bunu 
1997’de annem rahmetli olduğu 
zaman ölüm ilanında ne kadar çok 
profesör unvanı olduğunu bir kez daha 
gözlemledik. Kız kardeşim, iki dayım, 
dayımın kızı, kardeşimin eşi profesör 
ve sayamadığım daha da akademisyen 
var. Siyaseti ya da bürokrasiyi ise hiç 
düşünmedim. 

Yumurta Krizi yaşadınız…
O günkü konjektürde büyütülmüş 

bir olay olarak görüyorum. 
Yumurta atılması hoş değil bu 
olayı tasvip etmek mümkün değil. 
Rahatsız olduğum diğer bir konu 
da insanların konuşturulmaması. 
İnsanların fikrine saygı gösterilmesi 
gerektiğini her konuşmamda 
belirtmişimdir. İnsanların çeşitli 
gerekçelerle konuşturulmamasını 
kabullenemiyorum. O günkü 
organizasyon da bir öğrenci 
organizasyonuydu. Öğrenci 
organizasyonlarına hiç karışmayız, 
bize sadece bilgi verirler ve bu 
da fakültenin geleneğinde vardır. 
Eğer siz karışırsanız, o salona 
gidip, önde oturup açılış konuşması 
yaparsanız öğrenciler ikinci plana 
düşer. Bahsettiğiniz olayda da gerekli 
alınabilecek tüm tedbirleri aldığımız 
için bizim açımızdan herhangi bir ihmal 
söz konusu olmamıştır. Alınabilecek 
tüm önlemleri aldım ve belgeleriyle 
sabittir. Bunu gözlemleyen ilgililer de 

bu olayda Fakültenin hiçbir ihmali 
olmadığını belirtmişlerdir. 

Öğrenciler arasında “Mülkiyenin 
Mimar Sinan”ı  deniyor size…

18 yıllık süre içerisinde Fakülteyi 
baştan aşağı çağdaşlaştırdık. 
Sadece fiziki alt yapısıyla değil  aynı 
zamanda eğitim alt yapısıyla da. 
Tabii genç akademisyenler ve mevcut 
öğrenciler bu değişimi çok fazla 
gözlemleyemediler. Ama keşke 18 yıl 
önce her şeyin fotoğrafını çekseydik 
de nerden nereye geldiğimizi şimdi 
daha net görebilseydik. Bir kurumun 
nasıl yönetildiği konusunda en hassas 
gösterge tuvaletlerin durumudur. 
Tuvaletler kötü durumdaydı, Fakülte 
yemekleri alt katta pişerdi ve 
sabahtan itibaren yemek kokardı tüm 
okul, sınıflardaki koşullar iyi değildi. 
Baştan aşağı bir değişim oldu. Cam 
çerçevelerinin değişimi bile olaydır. 
Kasım ayında çerçeve değişir mi? 
Ben de biliyorum yapılmayacağını, 
ama bu bir bütçe konusu. 3 sene 
boyunca çerçeveleri değiştirmeyi 
talep ettikten sonra Karsım ayında 
Rektör; “Bütçede bir miktar para var 
ama istersen gelecek sene yapalım”  
dedi ama biliyorum ki gelecek seneye 
bırakırsanız öncelikler değişebilir. O 
nedenle hemen başlamıştık. 

Mezun öğrencilerinizle ilişkiniz 
nasıl?

Çok güçlü bir bağ var gerçekten. 
Mezun öğrencilerimiz hayata atıldıktan 
sonra aldıkları eğitimin önemini çok 
daha iyi görebiliyorlar. 

“Mülkiye’nin çılgın projesi: Celal 
Göle 2023 yılına kadar Dekan” 
pankartının hikayesini sizden 
dinleyelim…

Geçen seneki İnek Bayramı açılış 
töreninde yaptığım konuşmada “Bu 
kürsüden dekan olarak size son 
seslenişimdir” dedim ve  ilk defa 
da orada açıkladım. Bütün salon 
“Bırakma, gitme” diye tempo tuttu.  Bu 
müthişti. Çünkü bu işin doğasında 
vardır; öğrenci dekanı sevmez 
genellikle.  O zaman Hükümetin çılgın 
projesi gündemdeydi,  böyle de bir 
pankart açtılar. 

Sizi sevmeyen pek yok…
Birleştirici olmak çok önemli. 

Öğrenciler açısından da hep kendileri 
için çalıştığımızı görebildiler sanırım. 
Mülkiye herhangi bir yer değildir, çok 
daha çağdaş olması gerekiyor. Bu algı 
öğrencilerin sevgisini kazanmamda 
etken olmuştur diye düşünüyorum.

SBF’nin yeni dekanına  ilk 
öneriniz?

Herkesi kucaklayacaksınız. 
Dekanlıkta akademik personel, idari 
personel ve öğrenciler olmak üzere üç 
farklı grupla karşı karşıyasınız. Belki 
de öğrencileri birinci sıraya almak 

lazım çünkü öğrenciler için varız. Ayrı 
ayrı bu grupları kucaklamanız lazım. 

18 yılda unutamadığınız olay?
Dekanlık görevinin en zor yanı, 

hocalarımızın rahmetli olmaları 
durumunda tabutunun başında 
konuşma yapmak zorunda olmaktır. 
Bu asli görevlerimizden biridir. Çoğu 
en yakın arkadaşınız ve bunu yapmak 
gerçekten çok zor. Beni en sarsan yanı 
bu. 

Peki Ankara Üniversitesi?
Gözümü açtım kendimi Cebeci de 

buldum, halen daha Cebeci’deyim. 
Ankara Üniversitesi Türkiye’nin en 
güçlü üniversitelerinin başında geliyor. 
Bunu dekanlığım ve rektör adaylığım 
sırasında çok iyi gözlemledim. Öyle 
birimlerimiz var ki, dünya 
çapında. Müthiş 
araştırmacılarımız var. 
Rektörlüğümüzce 
hazırlanan Bülten 
dergisini bu 
bahsettiğim 
durumu 
yansıtabilen yegâne 
çalışma olarak görüyorum, 
her zaman heyecanla takip ediyorum. 

Ankara Üniversitesi öğrencilerine 
öğütleriniz nelerdir?

Yabancı dile çok ağırlık vermeleri 
gerekiyor. Bütün iyi mesleklerin 
kapısını açan yabancı dil bilgisi. Bir de 
sosyal hayat çok önemli. Spor, tiyatro, 
sinema ve okumak. Özellikle sporun 
hayatlarını disipline etmede çok büyük 
katkısı olduğuna inanıyorum. 

"Rektörlüğümüzce 

hazırlanan Bülten 

dergisini her zaman 

heyecanla takip 
ediyorum."
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SÖYLEŞİ MEZUNLARIMIZ

01.06.1955' te Kızılcahamam Belpınar 
köyünde doğdu. 1978 yılında Ankara 
Üniversitesi D.T.C.F. Kütüphanecilik 
Bölümünden mezun oldu. Aynı yıl 
Temmuz ayında Başbakanlık DPT 
Dökümantasyon Şubesi'nde göreve 
başladı. Mecburi hizmeti nedeniyle 1979 
yılı Mart ayında Kültür Bakanlığı Cebeci 
Halk Kütüphane'sine seksiyon şefi olarak 
atandı. 1980 yılında ise Kütüphaneler 

Genel Müdürlüğü'ne geçti. Burada 1990 
yılına kadar Kütüphaneci, Şube Müdür 
Yardımcılığı, Şube Müdürlüğü ve Daire 
Başkan Vekilliği gibi görevlerde bulundu.  
Haziran 1988-Temmuz 1989 arası bir 
yıl A.B.D. Alabama Eyaleti, Tuscaloosa 
Şehrinde kütüphanecilik stajı yaptı.  1990 
yılı Ağustos ayında Milli Kütüphane'ye 
Başkan Yardımcısı, 1996'da Başkan olarak 
atandı. Halen bu görevini sürdürmektedir. 

Milli Kütüphane Başkanı Tuncel Acar ile konuştuk…

Bizim mesleğimizin en üst noktasıdır  
Milli Kütüphane"
Neden Ankara Üniversitesi?
Hep Ankara Üniversitesi’nde 

okumak istediğim için tercihlerimde de 
sadece Ankara Üniversitesi yazdım. 
1974-75 öğretim yılında o zamanki 
adı Kütüphanecilik Bölümüydü ve 
o zamanlar DTCF Kütüphanecilik 
Bölümünün başkanı Prof. Dr. Osman 
Ersoy’un oğlu Korkut Ersoy benim sınıf 
arkadaşımdı. O anlatırdı hep bölümü, 
ben onun sayesinde bölümden 
haberdar oldum ve kütüphaneciliğin 
bir meslek olduğunu öğrendim. Tercih 
ettim ve kazandım.

Öğrencilik Yıllarınız Nasıldı?
O yıllar Türkiye’nin yoğun siyasi 

ve  karışık dönemleriydi. Okulun 
açıldığı gün tören oldu ve okulu iki 
ay kapattılar. Hocalarımız Prof. Dr. 
Osman Ersoy, Prof. Dr. Özer Soysal, 
Prof. Dr. Necmettin Sefercioğlu 
bizleri çok sıcak karşıladılar. Sınıfın 
dörtte üçü bayan dörtte biri erkekti. 
Bayanlar daha çok seviyor sanırım 
kütüphaneciliği. DTCF’de yardımcı 
ders almamız gerekiyordu, hep 
içimde bir uhde kalan Basın Yayın 
Yüksek Okulu’ndan ders aldım. O 
zamanlar araştırma görevlisi asistan 
alımı çok zordu çünkü kadro yoktu. 
Necmeddin Sefercioğlu hocamız  
Kültür Bakanlığı’nın bursu için sınava 
girmemi önerdi ve sınavı kazanarak 
dört yıl boyunca o bursla okudum. İyi 
ki de o bursu alabilmişim büyük bir 
kurtarıcı oldu benim için.

Mezun olduktan sonraki yaşam 
nasıldı? İş kaygısı var mıydı şimdiki 
gibi?

Günümüzdeki kadar olmasa 
da elbette ki bir gelecek kaygısı 
vardı. O dönem Başbakanlık Devlet 
Planlama Teşkilatının açtığı bir 
sınavı kazandım ve dokümantasyon 
merkezinde göreve başladım. Altı ay 
sonra, Kültür Bakanlığı’nda mecburi 
hizmetim olduğunu bildiren bir yazı 
geldi. Uygulamada burs aldığım 
için mezun olduktan sonra Kültür 
Bakanlığı’nda çalışmam gerekiyormuş 

ama tabii ben o yazı gelinceye kadar 
bunu bilmiyordum. Sonrasında 
Kültür Bakanlığı bünyesinde Cebeci 
Kütüphanesi’nde çalışmaya başladım. 
Orada bir yıl kadar çalıştıktan sonra 
Kütüphaneler ve Yayınlar Genel 
Müdürlüğüne geçtim ve uzun yıllar 
orada çalıştım.  O dönem evlendim, 
eşim de kütüphanecilik bölümü 
öğrencisiydi bir yıl aramız vardı, o da 
sınava girerek Kültür Bakanlığı’nda 
çalışmaya başladı.   

6 yıl için başladınız ama halen 
Kültür Bakanlığı bünyesinde 
çalışıyorsunuz…Bu kadar 
uzun süreceğini tahmin ediyor 
muydunuz?

Hiç tahmin etmiyordum. Ayrılmayı 
düşünüyordum önceleri ama altı 
yıldan sonra şube müdürü oldum 
1988 yılında da o zamanki Genel 
Müdürümüz Hasan Duman Bey 
Amerika’da bir burs imkânı olduğunu 
ve beni göndermek istediğini söyledi. 
Sınava girdik yine ve üç arkadaşımla 
birlikte bir yıllığına Alabama 
Eyaleti’nde halk kütüphanelerinde 
bilgisayar uygulamalarıyla ilgili eğitim 
programına katıldık. Bu eğitim benim 
hayatımda çok büyük bir değişim 
sağladı.

Nasıl katkısı oldu?
Mesleğimde ilerlememe katkısı 

oldu, kütüphanecilik konusunda 
kendimi geliştirdim. Amerikan 
Hükümeti de büyük bir imkân 
sağlayarak ABD’deki hemen hemen 
tüm kütüphaneleri bize gezdirdi. 

Nasıl farklar vardı?
Bizim kütüphaneciliğe başladığımız 

yıllarda bilgisayar teknolojisi 
sadece üniversite giriş sınavında 
kullanıyordu. 90’lı yıllardan sonra 
teknoloji mesleğimize girdi. 21.yüzyılda 
kütüphanecilik sisteminde geldiğimiz 
nokta, o senelerde Amerika’da 
vardı. Şimdi biz elektronik kitaplara 
aboneyiz, halk kütüphanelerimizde de 
artık elektronik kitap var, elektronik 
kitapları o zamanlar orada ilk kez 

görmüştüm tabii çok şaşırmıştık 
bizim hiç hayal etmediğimiz bir 
şeydi. Bizdeki kütüphane kavramıyla 
onlardaki arasında çok fark vardı. 

Anlayış farkı mı ?
Halkın ilgisi çok fazlaydı. Halk 

kütüphanelerinde farklı uygulamalar 
vardı, örneğin kütüphanede bulunan 
tablolardan istiyorlardı on beş 
günlüğüne alıyordu, evinin duvarına 
asıyordu sonra onu iade edip başka 
bir tablo alıyordu. Video kasetler 
için de aynı sistem vardı. Yani 
kütüphanede sadece kitap yoktu. 
İnsanlar yere uzanarak kitap okuyordu, 
bir başkasını rahatsız etmediği sürece 
kimse kimseye karışmıyordu. Bizde 
ise hep ikaz ederiz “düzgün otur” diye.  
İnsanlar sadece kendi hayatlarıyla 
meşgul olmalı, bir başkasının hayatına 
karışmamalı. 

Döndükten sonra neler yaptınız?
1989 yılında döndüm ve 

Kütüphaneler Genel Müdürlüğü’nde 

"

Tuncel Acar
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daire başkanı olarak göreve 
başladım. Orada çalışırken, Milli 
Kütüphane’de Başkan Yardımcılığı 
boşaldı ve okuldan da hocam olan 
Milli Kütüphane Genel Müdürü Müjgan 
Cumhur hocamız beni önereceğini 
söyledi. Ben de şeref duyacağımı 
söyledim çünkü bizim mesleğimizin 
en üst noktasıdır Milli Kütüphane. Her 
kütüphanecinin olmak istediği yerdir. 
1990 yılında Başkan Yardımcısı olarak 
Milli Kütüphane’de göreve başladım. 
Beş yıl başkan yardımcılığı yaptım ve 
1996’dan bu yana Başkanlık görevini 
sürdürüyorum.21 yıldır buradayım. 

Ulusal bir kütüphanenin 
başkanlığını yapmak nasıl bir 
duygu?

Büyük bir onur tabii ki. Dikkat 
ederseniz savaşlar sırasında ilk 
önce kütüphaneler, müzeler imha 
ediliyor. Bir milletin geçmişi yok olunca 
geleceği de olmuyor. O nedenle Milli 
Kütüphane’nin değerinin bilinmesi çok 
önemli. Benim için bunun ötesinde 
Milli Kütüphane’nin çocukluğumdan 
bu yana  hayatımda çok önemli 
bir yeri var.  Çocukluğumda Milli 
Kütüphane’nin bahçesinde oynardım. 
Ek binanın yapımında temelini İsmet 
İnönü atmıştı ve ben izlediğimi 
hatırlıyorum. Hep hayatımla kesişti. 
Öğrenciyken de Milli Kütüphane’den 
çıkmazdım. İşimi çok seviyorum, 41 
m2  kullanımı alanımız var burada 
ve ben her gün bu alanı dolaşırım. 
Bütün kütüphaneyi gezerim kontrolleri 
yaparım. Oturan bir başkan olmadım 
hiçbir zaman. 

Milli Kütüphane’yi şimdi dünya 
kütüphaneleriyle kıyaslamanızı 
istesem…

Şimdi hiçbir fark yok. Dünya 
standartlarında çalışıyoruz ve 
dünya milli kütüphaneleriyle 
bizim kütüphanelerimizde 
teknoloji aynı uluslararası 
kuruluşların hepsine üye olduk. 
Tek farkımız bizdeki kitap 
sayısının az olması ama bu Milli 
Kütüphane’nin bir sorunu değil.  
Biz Türkiye’de ne yayınlanıyorsa 
mutlaka alıyoruz, ama 
ülkemizde bu yıl 43 Bin kitap 
basıldı. Amerika’da ise bir yılda 
500 Bin kitap yayınlanabiliyor. 
Yine de bizim için sevindirici 
bir rakam, geçtiğimiz yıllara 
göre büyük bir artış olduğunu 
söyleyebiliriz. Tabii bunda Nobel 
ödülü almamızın, gazetecilerin 
kitap yazmalarının ve o kitapları 
gazetelerinde tanıtmalarının 
insanları okumaya, yazmaya 
yönelttiğini düşünüyorum

Yurt dışındaki kütüphaneler 
sabaha kadar açık eleştirisi 
hep vardır..

Yurt dışındaki milli kütüphanelerden 
sadece araştırmacılar yararlanır, 
sabaha kadar açık olan kütüphaneler 
sadece halk kütüphaneleridir. Yani 
yurt dışında da milli kütüphaneler de 
belirli saatlerde açıktır.  Çünkü açık 
raf sistemiyle çalışmıyoruz, depo 
sistemiyle çalıyoruz dolayısıyla bu 
mecburi bir durum. Diğer taraftan 
kütüphanenin 24 saat açık olması da 
ne kadar gereklidir tartışılır. Ülkemizde 
araştırmacı sayısı az maalesef, 
kütüphanemize günde 2500 kişi 
geliyor fakat bunun 250’si araştırma 
için geliyor ise geri kalan ödevini 
yapmak için ders çalışmak için geliyor. 
Bunun nedeni üniversitelerinde, 
yurtlarında ya da evlerinde ders 
çalışmak için uygun mekânları 
olmaması. Burası onlar için çok uygun 
bir mekân. 

Ses bankası ve konuşan kitaplık 
uygulamalarından bahseder 
misiniz?

Zamanla bize her şey intikal ediyor. 
Taş plaklar birikmeye başladıkça bir 
komisyon kurup taş plakları toparladık. 
5500 adet taş plağın hepsini muhafaza 
ediyoruz, teknolojik imkânlarla hepsini 
dijital ortamda kaydettik ve zamanla 
oluşan kirlenmeleri de temizledik. 
Ve bu arşivi de araştırmacıların 
kullanımına sunduk. Konuşan kitap 
uygulamasında da sesli kitapları 
görmeyenler için üretiyoruz. 2007 
yılında beş profesyonel stüdyo kurduk 
burada ve gönüllüler kitapları okumaya 
başladı. Okunan eseri göremeyen 
vatandaşlarımız şifreleri sayesinde 
dinleyebiliyorlar. Kitaplar da onların 
istekleri üzerine seçiliyor. En çok da 
KPSS hazırlık kitapları, hukuk kitapları, 
İngilizce kitapları var. Romanlar 
ya da şiir kitapları da var 
tabi. 

Nasıl 
gönüllü 
olunuyor?

Bizim 
görmeyen üç 
p e r s o n e l i m i z var, onlar 
öncelikle gönüllü olmak isteyen kişiyi 
dinliyorlar, eğer ses tonu onların 
kulağına uygun oluyorsa kendi zaman 
aralıklarına göre gelip burada okuma 
yapıyorlar.  

Buranın müdavimleri var mı?
Var tabii, sürekli gelen 

araştırmacılarımız var, her sabah 
10.00 gibi gelip akşama kadar 
kitap okuyan, gazete okuyan 
müdavimlerimiz var. Dört yıl boyunca 
okulundan çok burada zaman 
geçiren öğrenciler var. Hatta tıpta 
uzmanlık sınavı için burada çalışan 
doktorlarımızla bazen hastanede 
karşılaşıyoruz beni tanıyorlar. 

Evinizde nasıl bir kütüphaneniz 

var?
Dışarıdan bakıldığı zaman 

kütüphanede çalışıyorsunuz çok 
kitap okuyorsunuzdur gibi bir yargı 
oluşuyor. Tabii kitap bizim ayrılmaz 
bir parçamız.  Evimde çok büyük bir 
kütüphanem yok, eşim benden daha 
çok kitap okuyor, o emekli olduktan 
sonra iki günde bir kitap bitiriyor. Yirmi 
yıldır burada çalışıyorum toplamda beş 
günden fazla izin kullanmamışımdır. 
Biraz iş kolik biriyim. 1999 yılında olan 
depremde saat sabah dörtte kapı çaldı 
ve komşumuz “Deprem oldu hissetiniz 
mi?” diye sordu, benim ilk tepkim ise 
şöyle olmuştu: “Kütüphaneye bir şey 
mi oldu?” . 

Ankara Üniversitesi’nin eski 
bir öğrencisi olarak bugünkü 
Ankara Üniversitesi hakkındaki 
izlenimleriniz?

Son dönemdeki gelişmeleri 
yakından takip ediyorum. 

Bölümle de üniversiteyle de bağım 
hiç kopmamıştır. Bilimle pratik yan 
yana gitmeli, o nedenle burada 
sıkıntıya düştüğüm ya da görüş almam 
gerektiği noktalarda halen bölüme 
sorarım, hocalarımıza danışırım. 
Üniversiteyle ortak etkinliklerimiz var. 

Ankara Üniversitesi öğrencilerine 
öğütleriniz nelerdir?

 Bölümlerini sevsinler, bölümde 
kalmaya karar verdiklerinde özellikle 
kütüphanecilikte dil bilmeyen, 
bilgisayar konusunda kendini 
yetiştirmeyen kişilerin meslekte 
ilerleme şansları çok az. Bir de 
mesleki derneklerden birine üye 
olmalarını öneriyorum, bir mesleğin 
atılım yapabilmesi için mesleki 
dayanışma çok önemli.  

"20 yılda beş 

günden fazla izin 

kullanmamışımdır."
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Ankara Tıp "Ulusal 
Perfüzyonist Eğitim ve 

Sertifikasyon 
Programı"nın  Ev 

Sahibiydi
T.C. Sağlık Bakanlığı ve Türk Kalp 

Damar Cerrahisi Derneği işbirliği 
ile 6-11 Şubat 2012 tarihleri arasında 
İstanbul’da Dr. Siyami Ersek Araştırma 
hastanesinde, İzmir’de Atatürk 
Eğitim ve Araştırma Hastanesinde 
gerçekleştirilen ‘Perfüzyonist Eğitim ve 
Sertifikasyon Programı’nın Ankara’daki 
ev sahipliğini Ankara Tıp yaptı. 

Üniversite, devlet ve özel 
hastanelerinde görev yapan 
perfüzyonistlere yönelik olarak 
yapılan ve Ankara koordinatörlüğünü 
Üniversitemiz Tıp Fakültesi Kalp 
ve Damar Cerrahisi Anabilim Dalı 
Öğretim Üyesi Prof. Dr. Rüçhan 
Akar’ın üstlendiği  eğitim programı; 
50. Yıl Anfisinde bir hafta süresince 
devam etti.  Eğitimin sonunda, 
Ankara'da  111 katılımcı, İstanbul'da 
102 katılımcı ve İzmir'de 35 katılımcı 
pratik ve teorik sınava tabii tutuldular. 
Sınavda başarılı olanlara mesleki yetki 
belgeleri T.C. Sağlık Bakanlığı’nca 
verilecek. Eğitim programının ikincisi 
12-17 Mart 2012 tarihleri arasında 
yine Üniversitemiz Tıp Fakültesi ev 
sahipliğinde gerçekleştirilecek.

Kalp ve Damar Cerrahisi Anabilim 

Dalı’nın kuruluşundan bu yana toplam 
25 perfüzyonist yetiştirdiğine değinen 
Prof. Dr. Akar; önümüzdeki süreçte 
Ankara Üniversitesi bünyesinde 
kurulacak olan Perfüzyonist Yüksek 
Okulu ve Yüksek Lisans Programının 
hazırlıklarının Üniversitemiz ve 
T.C. Sağlık Bakanlığı işbirliği ile 
sürdürüldüğünü dile getirdi.

Prof. Dr. Rüçhan Akar şunları 
ekledi: “Perfüzyonistlerin çalışmaları 
sırasında, gelişebilecek herhangi 
bir komplikasyona karşı hazırlıksız 
yakalanmaları ve yetersiz kalmaları 
hastada geri dönüşü imkânsız 
hasarlar bırakabiliyor. Bu nedenle hem 
teorik hem de pratik olarak tam ve 
etkin bir donanıma sahip olmalarının 
sağlanması son derece önemlidir. 
Ulusal perspektifte halen görevlerini 
sürdüren yaklaşık 550 perfüzyonist  
bulunuyor. Resmi gazetede görev 
tanımlanması yapılmış olsa da 
henüz kadro ve özlük hakları tam 
olarak belirlenmiş değil. Ülkemizde 
perfüzyonist mesleğine yönelik 
okulların geçmişi uzun değil. Bu 
nedenle eğitimin temeli usta çırak 
ilişkisine dayanıyor, yapılan hizmet 

Perfüzyonist Kimdir: 

Perfüzyonist mesleğinin tanımı 26 
Nisan 2011 tarih ve 27916 sayılı 
Resmi Gazete’de yayınlanan ve 
yürürlüğe giren 6225 sayılı kanunda 
yapıldı. Buna göre; perfüzyonist, 
perfüzyon alanında lisans eğitimi 
veren fakülte veya yüksekokullardan 
mezun veya diğer lisans eğitimleri 
üzerine perfüzyon alanında 
yüksek lisans yapan, kalp ve/
veya büyük damarlarda yapılacak 
müdahalelerde ilgili uzman tabipler 
gözetiminde kalp akciğer makinesini 
kullanarak beden dışı kan dolaşımını 
yöneten sağlık meslek mensubudur.

içi eğitimlerle seviye yükseltilmeye 
çalışılıyor. Çalışmakta olan 
perfüzyonistlerin eğitim profilleri son 
derece değişkenlik göstermekte olup 
düz lise, meslek lisesi, meslek yüksek 
okulu, hemşirelik yüksek okulu ve fen 
fakültesi mezunları perfüzyonistlik 
yapıyor. Bu durumdan kaynaklanan 
sıkıntıyı ortadan kaldırabilmek için 
düzenlenen bu eğitim programı hayati 
önem taşıyor”.

Prof. Dr. Rüçhan Akar



AKÇAM'dan Türkiye'de Bir İlk:

konaklama ve diğer hizmet 
bileşenlerinin kalitesini yükseltmek, 
kırsal turizm ve kırsal kalkınma 
konusunda yerel kurumsal ve insan 
kaynakları kapasitenin artmasına 
katkıda bulunmak, kırsal alanda 
yenilikçi ve sürdürülebilir bir kırsal 
turizm anlayışının benimsenmesine 
katkıda bulunak ve yöresel ürün ve el 
sanatlarının tanıtımı ile organik tarıma 
yönelik uygulamalı eğitimler vermeyi 
ana amaç olarak benimseniyor. 

 Projeyle; Ankara ili Nallıhan ilçesi 
Beydili köyünde; tüm Türkiye’ye 
hizmet verecek bir “Kalkınma Temelli 
Uygulamalı Kırsal Turizm Eğitim 
Merkezi” oluşturulacak.

Toplantıda konuşma yapan Rektör 
Danışmanı Prof. Dr. Esin Akı, Ankara 
Üniversitesi’nin toplumla buluşmaya, 
topluma hizmet ve katkıya büyük 
önem verdiğini ve bu projenin de 
bunun güzel örneklerinden birisi 
olduğunu belirterek, bu projenin 
Türkiye’de bir ilk olmasının da 
üniversiteyi ayrıca heyecanlandırdığı 
belirtti.

Ankara Kalkınma Ajansı 
Tarafından Yürütülen Turizm 

Potansiyelinin Harekete Geçirilmesi 
Mali Destek Programı kapsamında 
desteklenen “Kırsal Turizm Ankara’da 
Yaygınlaşıyor Ve Kurumsallaşıyor: 
Kırsal Kalkınma Temelli Nallıhan 
Kırsal Turizm Projesi”nin açılış 
toplantısı 13 Şubat 2012 tarihinde 
Nallıhan ilçesinde geniş bir katılımla 
gerçekleştirildi. 12 ay sürecek projeyle 
Türkiye’de ilk defa bir köyde, kırsal 
kalkınma ve kırsal turizm amacıyla 
bir eğitim merkezi (Kalkınma Temelli 
Uygulamalı Kırsal Turizm Eğitim 
Merkezi”) kurulmuş olacak. 

Proje yürütücüsü Üniversitemiz 
Kalkınma Çalışmaları Uygulama ve 
Araştırma Merkezi (AKÇAM) olan 
projenin ortakları ise Nallıhan İlçesi 
Kaymakamlığı, Sürdürülebilir Kırsal ve 
Kentsel kalkınma Derneği (SÜRKAL), 
Nallıhan Turizm Gönüllüleri Derneği 
(NALTUD), Ankara İli Nallıhan İlçesi 
Beydili Köyü Sosyal Yardımlaşma ve 
Dayanışma Derneği’dir.

Toplantıya Üniversitemiz Rektör 
Danışmanı Prof .Dr. Esin Akı, 

Ankara’daki birçok belediyenin 
başkanı, bazı ilçe kaymakamları, 
Ankara Kültür ve Turizm İl Müdürlüğü 
İl Müdür Yardımcısı, Nallıhan İlçesi 
Kaymakamı, Nallıhan Belediye 
Başkanı, köy muhtarları, STK 
temsilcileri ve yerelden geniş bir halk 
katıldı.

Proje açılış toplantısında 
protokol konuşmalarından sonra 
proje koordinatörü ve Ankara 
Üniversitesi-AKÇAM Müdürü Prof. 
Dr. Bülent Gülçubuk projenin 
detayları hakkında bilgi verdi. Prof. 
Dr. Bülent Gülçubuk’un verdiği 
bilgilere göre projede; Ankara iline 
ve tüm Türkiye’ye hizmet verebilecek  
“kalkınma temelli uygulamalı kırsal 
turizm eğitim merkezi”  oluşturmak, 
Ankara ilinde doğal varlıkların 
turizme kazandırılması ve kırsal 
turizmin canlandırılması, kırsalda 
yaşam kalitesinin yükseltilmesine 
ve kırsal kalkınma çalışmalarına 
destek olunması, kırsal alanda tarım 
dışı gelir alanlarının yaratılması, 
tarihi ve kültürel mekânların turizme 
kazandırılması, kırsal turizmde 

"Kırsal  Kalkınma Temelli 
Kırsal Turizm Projesi" 
Uygulamaya Konuldu

Ankara’da yaşlı yoksulluğu 
haritasını ortaya koymak amacı 

ile “Ankara’da Yaşlı Yoksulluğu: 
Ekonomik, Sosyal ve Kültürel 
İhtiyaçların Analizi” konulu Ankara 
Kalkınma Ajansı tarafından 
desteklenen projenin verileri 
Ankara’nın yedi merkez ilçesinde 
(Çankaya, Altındağ, Yenimahalle, 
Keçiören, Mamak, Sincan, Etimesgut) 
yaşayan 65-89 yaşları arasındaki 
2380 yaşlı birey ile görüşülerek elde 

Prof. Dr. Bülent Gülçubuk

edilecek. 
Üniversitemiz Yaşlılık Çalışmaları 

Uygulama ve Araştırma Merkezi 
(YAŞAM)  Müdürü Prof. Dr. Emine 
Özmete; 2025 yılına kadar Türkiye’de 
yaşlı nüfusun iki katına çıkacağı 
düşünüldüğünde, Ankara’da 
merkez ilçelerde yaşayan yaşlıların 
10-15 yıl sonra yaklaşık 600 bin 
olacağını; buna göre araştırmada 
elde edilen sonuçların Ankara’da 
yaşlı yoksulluğunun önlenmesi; 

yaşlılara yönelik hizmetlerin 
uygulanması açısından gelecek 
5-10 yılın planlanması için önemli 
olduğunu söyledi. Ayrıca bu projenin 
sonuçlarına göre;  yoksulluğu önleme 
ve müdahale çalışmaları kapsamında 
Ankara’nın merkez ilçelerinde 
yaşayan; yoksul oldukları belirlenen 
yaşlıların ve ailelerinin kurumsal 
kaynaklarla buluşmalarının daha 
kolay bir şekilde gerçekleşeceğini 
belirtti.   

YAŞAM,  
Ankara’da Yaşlı 
Yoksulluğu Haritasını 
Belirliyor
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Güney Koreli 
Öğrencilere 
"Türkiye Tarihi ve 
Atatürk" Konferansı 

Üniversitemiz Türk İnkılâp Tarihi 
Enstitüsü, 3 Şubat 2012 tarihinde 

Güney Kore Cumhuriyeti Sookmyung 
Women’s University  öğrencilerini ve 
aynı üniversitede görev yapan Kore 
Eğitim Forumu Müdürü Prof. Soo 
Dong Kim’i ağırladı. 

Türk İnkılâp Tarihi Enstitüsü 
Müdürü Prof. Dr. Temuçin Faik Ertan, 
Sookmyung Women’s University 
öğrencilerine Türk İnkılâp Tarihi 
Enstitüsü’nün kuruluşu ve önemi 
hakkında bilgi verdikten sonra Türkiye 
Cumhuriyeti Tarihi, Türkiye’nin 
yaşadığı sosyal, siyasal ve iktisadi 
dönüşümler ve Mustafa Kemal Atatürk 
konusunda iki saatlik bir konferans 
verdi. Konuşmasında Mustafa Kemal 
Atatürk’ün çağdaşlarından farkı ve 
devrimleri konusuna da değinen 
Prof. Dr. Ertan, konuk öğrencilere 
Mustafa Kemal Atatürk’ün Avrupa’da 
1930’larda yükselişe geçen totaliter 
rejimlerden farklı olarak nasıl bir 

politika izlediği konusunda detaylı 
bilgiler aktardı.  Atatürk’ün “Yurtta 
sulh, cihanda sulh” özdeyişine vurgu 
yaparak Atatürk dönemi dış politika 
anlayışını açıklayan Prof. Dr. Ertan, 
1930’larda iç politikadaki gelişmeler 
konusunda özellikle hukuk devrimi, 
kadın hakları, çok partili siyasal 
yaşama geçiş denemeleri hakkında 
öğrencileri bilgilendirdi. Öte yandan 
Atatürk’ün bir dünya lideri olduğunun 
altını çizen Enstitü Müdürümüz, 1981 
yılının UNESCO tarafından “Atatürk 
Yılı” olarak ilan edilmesinin önemine 
ve bu gelişmenin gerekçelerine 
değindi. Prof. Dr. Ertan, konuşmasını 
tamamladıktan sonra Güney Koreli 
öğrencilerin Atatürk ve Türkiye 
Cumhuriyeti hakkındaki sorularını 
yanıtladı. Öğrencilerin sordukları 
sorular ve bu konuya olan yoğun 
ilgileri gözlerden kaçmadı. 

Konferans sonunda Enstitü 
Müdürü Prof. Dr. Temuçin Faik 

Ertan’a hediyelerini takdim eden 
konuklar, konferansın içeriği ve Prof. 
Dr. Ertan’ın aktardığı bilgilerden 
duydukları memnuniyeti dile getirdiler. 
Konferans sonrasında öğrencilere 
Türk İnkılâp Tarihi Enstitüsü arşivi 
ve kütüphanesi gezdirilerek önemli 
koleksiyonlar hakkında bilgi verildi. 
Özellikle Osmanlıca arşiv belgeleri 
ve bu belgelerde kullanılan yazı dili 
tanıtıldıktan sonra, Enstitü süreli 
yayınlar arşivinde bulunan gazete 
koleksiyonları gösterildi. Enstitü 
kütüphanesinin bir ihtisas kütüphanesi 
niteliğinde olduğunu belirten Prof. Dr. 
Ertan, kütüphanedeki önemli eserleri 
öğrencilere tanıttı. Son olarak Güney 
Koreli konuklara Türk yemeklerinden 
oluşan bir ikram sunuldu. Ardından 
Güney Koreli konuklar toplu halde 
anı fotoğrafı çektirdiler ve Anıtkabir’i 
ziyaret için enstitüden ayrıldılar.

Veteriner Fakültesi’nde 
"EHEC" Paneli

Üniversitemiz Veteriner Fakültesi 
ile Türk Mikrobiyoloji Cemiyeti 

17 Şubat 2012 tarihinde Prof.
Dr.Satı Baran Konferans Salonu’nda 
ortaklaşa bir panel düzenledi. 
Panelde Entero Hemolitic Escherichia 
Coli’nin (EHEC) gıda güvenliği ve halk 
sağlığı yönünden önemi ele alındı. 

Açış konuşmalarını Dekan Prof. 
Dr. Rıfkı Hazıroğlu ve Hacettepe 
Üniversitesi Tıp Fakültesi Mikrobiyoloji 
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Prof. 
Dr. Deniz Gür’ün yaptığı Panelde, 

Veteriner Fakültesi Gıda Hijyeni ve 
Teknolojisi Bölüm Başkanı ve Gıda 
Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı, 
Gıda ve Kontrol Genel Müdürü 
Prof. Dr. İrfan Erol, EHEC’in gıda 
güvenliği yönünden önemi, Veteriner 
Fakültesi Gıda Hijyeni ve Teknolojisi 
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi Doç. 
Dr. Muammer Göncüoğlu, EHEC’in 
moleküler biyolojisi,  RSHMB SHAM 
Ulusal Enterik Patojenler Referans 
Laboratuvar Sorumlusu Uz. Dr. 
Belkıs Levent, EHEC Epidemiyolojisi; 

Türkiye verileri, Gazi Üniversitesi Tıp 
Fakültesi Halk Sağlığı Anabilim Dalı 
Öğretim Üyesi Doç.Dr.Nur Baran 
Aksakal ise EHEC salgınının halk 
sağlığı yönünden önemi ve kontrolü 
hakkında bilgi verdi. Veteriner 
Hekimliği ve Tıp camiasından çok 
sayıda katılımcının yer aldığı panele 
öğrenciler de yoğun ilgi gösterdi. 
Panel “Mikrobiyologlar Konuşuyor” 
bölümüyle sona erdi. 



Üniversitemiz Su Ürünleri 
Araştırma ve Uygulama Merkezi 

(ASAUM) etkinlikleri kapsamında iki 
farkı seminer gerçekleştirildi. Van 
Yüzüncü Yıl Üniversitesi Su Ürünleri 
Fakültesi Dekanı ve Doğa Gözcüleri 
Derneği Yönetim Kurulu Başkanı 
Prof. Dr. Mustafa Sarı tarafından 
sunulan “Bir Sosyal Girişimcilik 
Örneği Olarak Van Gölü İnci Kefali 
Koruma Çalışmaları” konulu seminer 
14 Şubat 2012 tarihinde, Ulaştırma 
Denizcilik Ve Haberleşme Bakanlığı 
Deniz ve İç Sular Düzenleme Genel 
Müdürlüğü’nden Y. Koray Küçük 
tarafından “Deniz Taşımacılığı 
Kaynaklı Kirliliğin Önlenmesine İlişkin 
Uluslararası Sözleşmeler” konulu 
seminer ise 15 Şubat 2012 tarihinde 
düzenlendi. 

İlk seminerde Prof. Dr. Mustafa 
Sarı, inci kefalini dinleyicilere 
tanıttı. Prof. Dr. Mustafa Sarı’nın 
verdiği bilgilere göre Van Gölü inci 
kefali, dünyada sadece Van Gölü 
Havzası’nda yaşayan, gölün tuzlu-
sodalı sularına uyum sağlamış tek, 
endemik bir balık türü. En fazla 
yedi yıl yaşayan ve üç yaşından 
itibaren üreme yeteneği kazanan 
inci kefali; tüm yaşamını gölün 
tuzlu-sodalı sularında geçiriyor. 
Ancak göl suları üremesine imkân 
vermediğinden ilkbahar aylarında 
üç yaş ve üzerindeki tüm erkek-dişi 
balıklar büyük sürüler oluşturarak 
akarsulara göç ediyor. Akarsuya 
giren balıkların göç boyunca yem 
almadığını ve hızla kaynağa doğru 
gitmeye çalıştığını belirten Prof. Dr. 

Sarı; bu göç esnasında önüne çıkan 
engelleri aşmak için inanılmaz bir 
çaba sarf ederek sıçrayan Van Gölü 
inci kefalinin, bu nedenle “uçan balık” 
olarak da anıldığını söyledi. 

Sunumunda deniz ticaretinin 
dünya ve ülkemizde önemi ve mevcut 
durumunu analiz ederek başlayan 
Y. Koray Küçük de,  sonrasında bu 
durumun taşıdığı çevresel riskler 
ve kirlilik tehlikesine dikkat çekerek 
sayısal veriler sundu. Alınan önlemler 
dahilinde ülkemizin de taraf olduğu 
uluslararası IMO sözleşmeleri ve 
bölgesel sözleşmelerden bahsederek 
sözlerine devam eden Küçük, MAP 
Tasarısı (Akdeniz Eylem Planı) 
kapsamında yapılan çalışmalarla ilgili 
değerli bilgiler vererek sunumunu 
tamamladı.

ASAUM' dan 
İki Farklı Seminer

Üniversitemiz Tıp Fakültesi, şubat 
ayında dünya çapında ünlü bir 

tıp adamını misafir etti. Bu yıl 24. kez 
düzenlenen  Prof. Dr. Nurhan Avman 
Konferansı’nın davetli konuşmacısı 
olan Roma Katolik Üniversitesi 
Nöroşirürji Enstitüsü Direktörü Prof. 
Dr. Concezio Di Rocco 18 Şubat 2012 
tarihinde İbn-i Sina Hastanesi Hasan 
Ali Yücel Konferans Salonu’nda bir 
konferans verdi. 

Prof. Dr. Cumhur Dinçer’in ev 
sahipliğinde yapılan konferansın 
konuk konuşmacısı pediatrik 
nöroşirürji konusunda dünya 
çapında haklı bir saygınlığı olan 
DiRocco’nun verdiği konferans 
yurdun dört bir yanından gelen beyin 
cerrahları tarafından dikkatle izlendi. 
Konferansta, Profesör DiRocco 
tecrübelerini Türk nöroşirürjiyenlerle 
paylaştı.

Her yıl alanında ünlü bir konuğun 
davet edildiği ve Nöroşirürji Anabilim 
Dalı’nın kucususu Nurhan Avman 
adına Tıp Fakültesi Nöroşirürji 
Anabilim Dalı  tarafından  düzenlenen 
toplantıda ayrıca Nurhan Avman 

Anısı'na verilen 'Prof. Dr. Nurhan 
Avman Nörovasküler Cerrahi 
Araştırma Ödülü' de takdim edildi. 
Nörovasküler alanda orta serebral 
arter üzerine klinik korelasyonlu 
anatomik çalışma yapan ve bu 
arterin dallanma paterni ile ilgili 
literatüre yeni bir sınıflandırma sunan 

üniversitemiz beyin cerrahisi anabilim 
dalından Dr. Gökmen Kahiloğulları 
ve arkadaşlarının yaptığı çalışma 
ödüle layık görüldü. Dr. Gökmen 
Kahiloğulları ödülünü Üniversitemiz 
Rektörü Prof. Dr. Cemal Taluğ ve 
nöroşirürji anabilim dalı öğretim üyesi 
Prof. Dr. Nihat Egemen’in elinden aldı.

"24. Prof. Dr. Nurhan Avman Konferansı"
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Üniversitemiz Beyin Araştırmaları 
Uygulama ve Araştırma Merkezi 

(AÜBAUM), ayda bir kez merkez 
konferans salonunda düzenlediği 
AÜBAUM Konferansları kapsamında, 
2 Şubat 2012 tarihinde, A.Ü. Fizyoloji 
Anabilim Dalı Öğretim Üyesi ve 
AÜBAUM Müdür Yardımcısı Prof. 
Dr. Metehan Çiçek   “Beyinde Uzay, 
Zaman ve Sayı” başlıklı bir konferans 
verdi. 

Prof. Dr. Metehan Çiçek 
konferansta; uzay, zaman ve sayı 
algısının temelleri karşılaştırmalı 

psikoloji/bilişim, evrim, gelişim 
çerçevesinde sundu. İnsana özgü 
bilişsel yeteneklerin neler olduğu, bu 
yeteneklerin evrimsel süreçlerinin 
nasıl olduğu ve hangi yeteneklerin 
doğuştan itibaren ortaya çıktığı 
sorularına sinirbilimlerinde nasıl 
yanıt alınabileceğinin yollarının 
tartışıldığı konferansta, beyinde 
uzaysal haritalandırma, zaman 
algısı ve sayısal yeteneklerle 
ilgili nöral süreçlerin nasıl işlediği 
elektrofizyolojik ve beyin görüntüleme 
verilerine dayanılarak sunuldu. Ayrıca 

BAUM’dan 
"Beyinde Uzay, Zaman 
ve Sayı" Konferansı

uzay, zaman ve sayının beyindeki 
ortak mekanizmaları son literatür 
araştırmaları ile aktarıldı. Son olarak 
eğitim bilimleri açısından bu verilerin 
önemi üzerinde duran Prof. Dr. Çiçek;  
matematik öğrenme güçlüğüyle 
(diskalkuli) ilgili beyin görüntüleme 
çalışmalarından örnekler sundu. 

Konferansa, Tıp Fakültesi 
öğrencileri, Disiplinlerarası 
Sinirbilimleri Doktora Öğrencileri, 
dilbilim, matematik, mühendislik, klinik 
ve temel tıp bilimleri gibi alanlardan 
akademisyenler yoğun ilgi gösterdi. 

Üniversitemiz Veteriner Fakültesi 
ile Çek Cumhuriyeti Veteriner 

ve Farmakoloji Bilimleri Üniversitesi 
Veteriner Hijyeni ve Ekoloji Fakültesi 
arasında bilimsel işbirliği anlaşması 
14 Şubat 2012 tarihinde imzalandı. 

Üniversitemiz adına Rektör 
Prof. Dr. Cemal Taluğ, partner 
Üniversiteden Rektör Vladimir 
Vecerek'in adına Veteriner Hijyen 

ve Ekoloji Fakültesi Dekanı Prof.
Dr. Ladislav Steinhauser tarafından 
imzalanan anlaşma gereği araştırma 
alanında ortak projeler, akademik 
personel değişimi, bilimsel yayın 
değişimi, makalelerin karşılıklı 
dergilerde yayımlanması, kongre, 
konferans gibi bilimsel etkinliklerin 
bildirilmesi, eğitim alanında ise 
lisans ve lisansüstü düzeyde ders 

ve çalışma programları değişimi, 
eğitimde kullanılabilecek doküman 
ve malzeme değişimi, lisans ve 
lisansüstü öğrenci değişimi gibi 
faaliyetler gerçekleştirilecek. 
Toplantıya katılan Üniversitemiz 
Veteriner Fakültesi Dekanı Prof. 
Dr. Rıfkı Hazıroğlu da yapılan 
işbirliğinden duyduğu memnuniyeti 
dile getirdi. 

Üniversitemizden Yeni Bir 
Uluslararası Akademik İşbirliği
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Üniversitemiz Tıp Fakültesi 
Çocuk Ergen Ruh Sağlığı ve 

Hastalıkları Anabilim Dalı’nın bilimsel 
etkinlikleri kapsamında Prof. Dr. 
Mualla Öztürk anısına gerçekleştirdiği 
sempozyumların 25’incisi, 20-
23 Şubat 2012  tarihleri arasında  
düzenlendi. Bu yılın teması “Çocuk ve 
Ergenlerde Psikoterapiler”di.

Sempozyumun açılışında konuşma 
yapan Üniversitemiz Rektörü Prof.Dr. 
Cemal Taluğ sempozyumu 25 yıldır 
aralıksız düzenleyen hocalarımızın 
vefasına vurgu yaparak bölümü 
tebrik etti. Psikoterapiler konusunun 
seçilmesine yönelik olarak 5N-1K’ya 
atıfta bulunarak psikoterapinin 
olmazsa olmazının sevgi, ilgi, bilgi, 
sezgi, empati ve hepsinden önemlisi 
“emek” olduğunu belirtti.

Tıp Fakültesi Dekanı Prof. Dr. İlker 
Ökten de 25 yıldır düzenlenen bu 
toplantıların dört yılına tanık olduğunu 
belirterek sempozyumumuzun 
başarılı geçmesini diledi. Çocuk ve 
ergen psikiyatrisine giderek daha 
fazla ihtiyaç duyulacak dönemlerde 
olduğumuza da dikkat çekti.

Çocuk ve Ergen Ruh Sağlığı ve 
Hastalıkları Anabilim Dalı Başkanı 
Doç. Dr. Birim Günay Kılıç ise 
psikoterapinin, emek verilen, varılan 
noktada da o emek ve çabaya 
değen bir yolculuk olduğunu belirtti. 
Psikoterapinin, öncelikle bir insan 
ilişkisi olduğuna işaret eden Kılıç, 
“Çok sayıda tekniği olan bu tedavi 
yönteminde, ilişkinin, bağlanmanın, 
insana dokunmanın hissedilmediği 

terapi, terapi olamaz” dedi.
Bu yılki sempozyum başkanı 

olan Prof.Dr. Ayla Aysev 
konuşmasında,  Mualla Hoca’nın  
“Biz hiçbir ilmeği kaçırmamalıyız, 
en can alıcı yerde kaçan ilmeği fark 
edip, ilmekleri birleştirerek çatıyı 
örmeliyiz” sözleriyle psikoterapiye 
verdiği önemi vurguladı. Daha 
sonra çocukla ve anne-babasıyla 
karşılaştığımız andan itibaren 
psikoterapi sürecinin başladığını, 
çocuk ve aileyi anlayabilmek onlara 
yardımcı olabilmek için psikodinamik 
kavramların ve psikoterapinin 
temel ilkelerinin bilinmesi, hastaya 
zaman ayrılması gerektiğini, ancak 
uygulanan performans sistemi sonucu 
“psikoterapötik yaklaşıma zaman 
ayırmanın güçlüğü” üzerinde durdu.

Sempozyum kapsamında 
yurt dışından ve yurt içinden 
farklı disiplinleri temsil eden 
değerli bilim insanları çocuk ve 
ergenlerde psikoterapileri çok yönlü 
örneklerle ele aldılar ve önemini 
vurguladılar. Açılış konferansında 
psikoterapiler konusunda Türkiye’nin 
duayenlerinden olan Doç.Dr. Celal 
Odağ, aile dinamiği içinde çocukların 
üstlendiği görevleri anlatırken 
çocukların sevgisizliğe ve suskunluğa 
dayanamadıklarını vurguladı.  
Sempozyuma Londra’da bulunan 
Tavistoc Clinic’den katılan Dr.Richard 
Graham, “Can social media facilitate 
psychotherapeutic propress:The 
Big White Wall Project” başlıklı 
konuşmayı yaptı.  İnternet üzerinden 

online psikiyatrik destek ve güvenli 
üssün oluşumunu anlattı. 

“Çocuk ve Ergenlerde Psikodrama 
Uygulamaları”, “Oyun Terapisi”nde 
Prof.Dr.Ayşen Baykara oyunun 
çocukların dünyası, oyuncakların 
ise dili olduğunu vurguladı.Prof.
Dr.Melda Akçakın ise, otistik çocukta 
mahsuscuktan oyunun önemi ile, 
erken yaşta oyunun başlamasının 
prognozu olumlu yönde etkilediğini 
vurguladı.“Psikoanalitik Kuram ve 
Uygulamaları” “İlişkilerde Erkekler ve 
Kadınlar”, “Çocukluk ve Ergenlikte 
Obsesif Kompulsif Bozukluğun 
Bilişsel Davranışsal Tedavisi”, “Genç 
Psikoterapisi” konuları üzerinde 
duruldu.  Prof. Dr. Ülkü Gürışık farklı 
boyutlarda ve perspektifte ensest 
vakalarının tartışılması, travmanın 
mutlak iz bırakacağı, ensest 
olgularına ön yargılı yaklaşılmamasını 
vurguladı. “Travma Sonrası Acil 
Müdahale Ve Terapiler”, “Cinsel 
İstismar”, “Mülteci Bir Ergende 
Süreğen İstismar ve Travma Odaklı 
Bilişsel Davranışsal Tedavi” “Kendilik 
Psikolojisi  (Anoreksiya Nevroza)”, 
“Ayrılma Bireyselleşme (Özkıyım)” 
“Aile İçi Şiddetin Küçük Tanığı”, 
“Terapide Büyüme” diğer konu 
başlıklarıydı. Ayrıca Borderline, 
Obsesif Kompulsif Bozukluk, Dikkat 
Eksikliği Hiperaktivite Bozukluğu ve 
Karşıt Olma, Karşıt Gelme Bozukluğu 
ile ilgili olgular ve tedavileri paylaşıldı. 
Sempozyum süresince geç saatlere 
kadar süren konuşmaları 300’e yakın 
katılımcı ilgiyle izledi.

"Çocuk ve Ergenlerde Psikoterapiler" 
Sempozyumu

Prof. Dr. Mualla Öztürk Anısına
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Kongo Demokratik 
Cumhuriyeti Büyükelçisi 
Konuğumuzdu

Bangladeş  Büyükelçisi’nden 
Ziyaret 
Bangladeş Halk Cumhuriyeti 

Ankara  Büyükelçisi M.D Zulfıqur 
Rahman'ın 3 Şubat 2012 tarihinde 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Cemal 
Taluğ’a nezaket ziyaretinde bulundu. 

Konuk Büyükelçi’nin ziyaretinde  iki 

ülke üniversiteleri arasındaki ilişkiler, 
bilimsel gelişmeler görüşülürken, 
Prof. Dr. Cemal Taluğ;  Ankara 
Üniversitesi’nin uluslararasılaşmaya 
verdiği önemi vurguladı. 

Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Cemal Taluğ; Kongo Demokratik 

Cumhuriyeti Büyükelçisi Marcel 
Mulumba Tshidimba'yı  8 Şubat 
2012 tarihinde makamında ağırladı.  

Ziyarette  akademik işbirliği olanakları 
ele alındı. Konuk Büyükelçi Rektör 
Taluğ’dan üniversitemiz hakkında 
ayrıntılı bilgiler aldı.

Sudan Büyükelçisi 
Üniversitemizdeydi 
Sudan Büyükelçisi Omer Haider 

Abu Zaid  16 Şubat 2012 tarihinde 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. Cemal 
Taluğ’a ziyaret etti. 

Ziyarette iki ülke üniversiteleri 

arasındaki ilişkiler, bilimsel gelişmeler 
görüşülürken, Prof. Dr. Cemal Taluğ; 
Sudan’daki üniversite rektörlerine 
her zaman Ankara Üniversitesi’nin  
kapılarının açık olduğunu söyledi.

Türkmenistan Eğitim Bakanı Gülşat 
Mammedova ve beraberindeki 

heyet Üniversitemizi ziyaret ederek 
akademik işbirliği için ilk adımı attılar. 

Eğitimi Bakanı ile birlikte 
Mahtumkulu Üniversitesi Rektörü 
Gurtniyaz Hanmyradov, Tıp 

Üniversitesi Rektörü Gülcemal 
Ezizova, Dışişleri Bakanlığı’nın 
Uluslararası İlişkiler Enstitüsü Rektörü 
Baba Zyyrov , Devlet Konservatuarı 
Rektörü Hudaynazar Amangeldiyev 
ve Eğitim Ataşesi Shdurdi Meredov’un 
bulunduğu heyet 28 Şubat 2012 

Türkmenistan Heyeti'nden 
Akademik İşbirliği Talebi  

tarihinde Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Cemal Taluğ’un konuğu oldu.

Türkmenistan Eğitim Bakanı ve 
beraberindeki heyet  akademik 
işbirliği  konusunda Rektör Taluğ’dan 
bilgi alarak, destek istediler. 
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Üniversitemiz İdari Personel 
Konseyi Olağan Genel Kurulu 

24 Şubat 2012 tarihinde 100.yıl 
salonunda gerçekleştirildi. 

Genel Kurul’da, Üniversitemiz 
İdari Personel Konseyi Başkanı 
İlker Açıkyürek; konsey ilkelerinin 
yönetmelik taslağı haline  getirilerek, 
üniversitemiz yönetim kuruluna 
sunulması için rektörlüğe sunduklarını, 
rektörlüğün yetkili organları ile yapılan 
görüşmede; Üniversitemiz yönetiminin 
4 senede 3 kez Görevde Yükselme 
ve Unvan Değişikliği sınavı açmış 
olmasının verdiği memnuniyeti dile 
getirdiklerini söyledi. 

Açıkyürek gerek kurum  içerisindeki 
sıkıntıları, gerekse yönetmelik 
hakkındaki sıkıntıları ilettiklerini, 
rektörlüğün iyi niyetli bakış açısı 
ve karşılıklı diyaloglar ile daha 
iyiye daha gidileceği konusunda 

tereddüt  yaşamadıklarını vurguladı. 
Açıkyürek şunları söyledi: “ Üniversite 
kamuoyunun elektronik ortamda 
sıkça dile getirdiği yemekhaneler 
konusu hakkında SKS Daire 
Başkanı Prof. Dr. Güven Sayılgan ve 
Rektör Yardımcımız Prof. Dr. Argun 
Karacabey ile yaptığımız görüşmede 
yemekhanelerin, sunum, temizlik 
ve miktar konularında denetleme 
görevini üstlenebileceğimizi ve 
bunu başarabileceğimizi ilettim. Bu 
istençli talebimiz gerek SKS Başkanı 
gerekse de Rektör  Yardımcımız 
tarafından olumlu ve uygulanabilir 
bulundu. Ayrıca ataması yapılan 
yeni memur arkadaşların konaklama 
sorununu bu güne kadar SKS 
Başkanlığının gösterdiği iyi niyetler 
ile çözmeye çalıştık. Çözümün kalıcı 
olabilmesi adına SKS Daire Başkanı 
ile yapmış olduğumuz görüşmede 

bu konaklamaların üniversitemiz 
misafirhanelerinde belirli bir fiyat ve 
belirli bir süre olması hususunda 
görüş birliğine varmamıza müteakip, 
Yurtlar Yönetim Kurulu’nda 
görüşülmesi ve karara bağlanması 
için rektörlüğümüze talep yazımızı 
sunduk.”

Genel kurulda, birimlerde geniş 
katılımlı toplantılar yapılması 
kararının yanı sıra tüm idari personel 
için düzenlenecek gezi, kültür ve 
spor programlarının yapılmasının 
ve etkinlikler düzenlenmesinin 
gereklilikleri ve sağlıklı çalışmalar 
yapılabilmesi için; Personel ve 
Mevzuat Komisyonu, Sağlık 
Komisyonu, Eğitim Komisyonu, Kültür- 
Sanat- Sosyal Komisyonu ile  Spor 
Komisyonu   branşlarında komisyonlar 
kurulması kararı alındı.

İdari Personel 
Konseyi Olağan 
Genel Kurulu Yapıldı 

Üniversitemiz Ziraat Fakültesi 
Kuzey Yerleşkesi’ndeki Daliot 

Cafe 15 Şubat 2012 tarihinde 
Üniversitemiz Rektörü Prof. Dr. 
Cemal Taluğ, Ziraat Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. Ahmet Çolak  ve üniversite 

personelinin katılımlarıyla hizmete 
girdi. 

Açılış konuşmalarında Prof.Dr. 
Çolak, Fakülteye ve üniversitemize 
nezih bir işletmenin kazandırmış 
olmalarından dolayı mutluluğunu 

"Daliot Cafe" 
Hizmete Girdi 

dile getirdi. Daliot cafe işletmecisi 
Sami Öğretir de güzel bir ortamda, 
canlı müzik eşliğinde üniversite 
personeline ve öğrencilerine en iyi 
hizmeti vereceklerini söyledi. Açılışın 
ardından kokteyl düzenlendi.
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Alanya'da 2001 yılından bu yana 
hizmet veren Üniversitemiz 

Türkçe ve Yabancı Dil Uygulama ve 
Araştırma Merkezi TÖMER Alanya 
Şubesi yeni binasına taşındı. 

17 Şubat 2012 tarihinde yapılan 
açılış törenine Merkez Valisi Can 
Direkçi, Üniversitemiz Rektör 
Yardımcısı Prof. Dr. Argun Karacabey, 
Üniversitemiz Tıp Fakültesi Dekanı 
Prof. Dr. İlker Ökten, TÖMER Müdürü 
Prof. Dr. N. Engin Uzun, Alanya 
Kaymakamı Hulusi Doğan, Alanya 
Belediye Başkanı Hasan Sipahioğlu, 
Alanya Ticaret ve Sanayi Odası 
(ALTSO) Başkanı Kerim Aydoğan ve 
TÖMER çalışanları ile çok sayıda sivil 
toplum örgütü temsilcisi katıldı.

Prof. Dr. Argun Karacabey törende 
yaptığı konuşmada, Alanya’nın 
kurumlarıyla, halkıyla TÖMER’e 

ve Ankara Üniversitesi’ne sahip 
çıkmasından mutluluk duyduğunu 
ifade ederek, TÖMER’e katkı 
sağlayan herkese teşekkür etti.  
Ankara Üniversitesi olarak, Alanya'nın 
her türlü sorunu ve ihtiyaçlarıyla ilgili 
işbirliği yapmaya hazır olduklarını 
kaydeden Karacabey, "TÖMER'i 
bir dershane veya dil kursu olarak 
görmeyin. TÖMER, Ankara 
Üniversitesi'nin Alanya'ya açılan 
kapısıdır." diye konuştu.

Alanya Kaymakamı Hulusi 
Doğan ise, Alanya'da dil eğitiminin 
çok önemli olduğunu, bu nedenle 
TÖMER'in ilçede bu alanda büyük bir 
açığı kapattığını söyledi. TÖMER'in 
yeni binasının donanım giderlerini 
gönüllü olarak üstlenen Doktor 
Sabiha Bıyıklı da konuşmasında, 
eğitim hayatının her döneminde 

yabancı dil eğitiminin gerekliliğini 
hissettiğini belirterek, günümüzde 
bu konunun öneminin daha da 
arttığını ve Alanya için de yabancı dil 
eğitiminin çok gerekli olduğunu dile 
getirdi.

TÖMER Alanya Şubesi İdari 
Koordinatörü Duygu Gülpınar 
Altuğ, TÖMER'in Alanya'da yaptığı 
faaliyetleri ve amaçlarını anlatarak, 11 
yıldan beri Alanya’da faaliyet gösteren 
TÖMER Alanya Şubesi’nin Alanya’nın 
eğitim ve kültür hayatında Ankara 
Üniversitesi’ni temsilen önemli bir rolü 
olduğunu belirtti.  

Konuşmaların ardından TÖMER’e 
katkıda bulunan kurum ve kuruluşların 
temsilcilerine teşekkür plaketleri ve 
belgeleri verildi. 

TÖMER Alanya 
Şubesi  Yeni 
Binasına Taşındı 

Üniversitemiz Rektörü Prof. 
Dr. Cemal Taluğ ve Rektör 

Yardımcısı Prof. Dr. Argun 
Karacabey incelemelerde bulunmak 
üzere 7 Şubat 2012 tarihinde 
Beypazarı́ ndaydı.

Prof. Dr. Cemal Taluğ ve Prof. Dr. 
Argun Karacabey; Üniversitemiz 
Beypazarı Meslek Yüksekokul 
Müdürlüğüne yeni atanan Doç. Dr. 
Timur Gültekin ile birlikte Beypazarı 
Kaymakamı Mustafa Kaya ve 
Beypazarı Belediye Başkanı Cengiz 
Özalp’i makamlarında ziyaret etti. 
“Kapasitesi ve insanının çalışkanlığı 
ile turizm ve ekonomi alanında büyük 
adımlar atan Beypazarı halkı her şeye 
layıktır.” diyen Prof. Dr. Cemal Taluğ 
, ilçeye kurulacak olan Demirbey 

Yerleşkesi ile ilçenin sosyal, kültürel 
ve  ekonomik yaşamına büyük bir 
katkı sağlanacağını belirtti. Taluğ : 
“Olağanüstü bir ilerleme gösteren 
Beypazarı’nda bizler de Ankara 
Üniversitesi olarak elimizden gelen 
tüm desteği vereceğiz.” dedi. 

Beypazarı Meslek Yüksekokul 
Müdürü Doç. Dr. Timur Gültekin 
ise  ilçenin kongre merkezi haline 
dönüştürülebilmesi için tüm olanakları 
kullanacakları belirtti. Doç.Dr. 
Gültekin ; önümüzdeki dönemde 
yapılacak olan çocuk üniversitesi 
kampının Beypazarı’nda yapılabilmesi 
için çalışmaların başlatıldığını ifade 
etti. 

İlçe ekonomisine büyük katkılar 
sağlayacak olan Demirbey 

Yerleşkesinin Nisan ayında temelinin 
atılacağını belirten Beypazarı 
Belediye Başkanı Cengiz Özalp; 
Beypazarı’nda pansiyon ve otel 
işletmelerinin sayısı her geçen 
arttığını, Ankara Üniversitesi 
Beypazarı Meslek Yüksekokulu 
turizm bölümü öğrencilerinin bu 
işletmelerde kendilerini geliştirme, 
hayata hazırlama imkânı bulduklarını 
söyledi. Özalp ayrıca ; turizmin 
geliştirilmesi, süreklilik kazandırılması 
için üniversitelerle mutlaka işbirliği 
yapılması gerektiğini sözlerine ekledi. 
Rektör Taluğ Beypazarı Meslek 
Yüksekokulunu ziyaret ederek 
akademik çalışmalar hakkında bilgi 
aldı.

Üniversite 
Yönetiminden 
Beypazarı'na 
Ziyaret
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"Kızılcahamam-
Çamlıdere 
Jeopark"ı 
National 

Geographic’de
National Geogaphic Türkiye 

Dergisinin Şubat 2012 sayısında 
Jeopark kavramı genişçe işlenerek, 
Üniversitemizin öncülüğünde 
geliştirilen Kızılcahamam-Çamlıdere 
Jeoparkı örnek gösterildi. “Taştaki 
Uzak Tarih” başlığı ile 36-46 
sayfalarda Jeoparkın ülkemizde ve 
yöre insanı için önemi vurgulanarak, 
mevcut görsel ve bilimsel güzellikler 
tanıtıldı.

Üniversitemiz Mühendislik Fakültesi 
Öğretim Üyesi ve Jeolojik Mirası 
Koruma Derneği (JEMİRKO) Başkanı 
Prof. Dr. Nizamettin Kazancı’nın 
hazırladığı bilgilerle yayınlanan dergi 
Jeopark’ın tanıtımına da büyük katkı 
sağladı. 

2010 yılında hizmete giren 
Kızılcahamam-Çamlıdere Jeoparkı; 
ziyaretçilerini insan türünün henüz 
ortaya çıkmadığı Anadolu’nun 20 
Milyon yıl öncesine bir yolculuğa 
çıkarıyor.  



30

Üniversitemiz Devlet 
Konservatuvarı'nın Müzik 

Bölümü öğretim elemanları Doç. 
Dr. M. Orhan Ahıskal, uzman Ellen 
Jewett, Prof. S. Çetin Aydar ve Doç. 
M. Sinan Dizmen'den oluşan oda 
müziği topluluğu “Ankara Üniversitesi 
Solistleri” olarak 28 Şubat 2012 
tarihinde on sekiz günlük bir turne için  
Amerika Birleşik Devletleri'ne gitti. 

Marshall (Batı Virginia), Kentucky 
(Kentucky) ve Hartford (Connecticut) 

" Ankara Üniversitesi 
Solistleri" ABD’de 

Dedeman Topluluğu’nun kurucusu 
Mehmet Kemal Dedeman’ın 

anısına her yıl düzenlenen “Mehmet 
Kemal Dedeman Araştırma ve 
Geliştirme Proje Yarışması’nın bu yıl 
8’incisi düzenlendi.

Kültür ve Turizm Bakanı Ertuğrul 
Günay’ın katılımıyla gerçekleşen 
10 Şubat 2012 tarihinde İstanbul’da 

yapılan ödül töreninde, madencilik 
ve turizm olmak üzere iki dalda 
yarışan projelerin kazananları belli 
oldu. Türkiye’deki madencilik ve 
turizm sektörlerine kalıcı bir değer 
yaratmayı amaçlayan yarışma, 
seçkin davetlilerin ve sektörün değerli 
isimlerinin katılımıyla gerçekleşti.

Yarışmanın turizm dalında ikincilik 

Beypazanı MYO'ya  
"Dedeman Projesi" 
Ödülü

ödülünün sahibi “Profesyonel Turist 
Rehberlerine Yönelik Tarih – Turizm 
İşbirliği ile Yaşayan Tarih Uzmanlık 
Eğitimleri” proje konusuyla Beypazarı 
Meslek Yüksekokulu Öğretim 
Görevlisi Azade Özlem Çalık ve Dil 
Tarih ve Coğrafya Fakültesi Tarih 
Bölümü Doktora öğrencisi Emel Kılıç 
oldular.

14 Şubat Sevgililer Günü nedeniyle, 
Üniversitemiz Tıp Fakültesi 

Ord.Prof.Dr. Abdülkadir Noyan 
Konferans Salonu’nda iki farklı etkinlik 
düzenlendi. 

Üniversitemiz Rektör Danışmanı 
Prof. Dr. Gülay Kurtay’ın organize 
ettiği etkinlikte, Best Fm Radyo’da 
“Gazoz Ağacı” adlı programı sunan 

ünlü radyo programcısı Cem 
Arslan; özel söyleşide öğrencilerle 
bir araya geldi. Keyifli geçen 
söyleşinin ardından müzik dinletisi 
gerçekleştirildi.  Müzik dinletiside 
Çiğdem Önol (Soprano), Murat 
Karahan (Tenor) ve Fügen Yiğitgil 
(Piyano) dinleyenler büyük alkış aldı.

“14 Şubat”ı  Kutladık  

Üniversitelerinde ve T.C. Washington 
Büyükelçiliğimiz ile New York 
Başkonsolosluğumuz Türkevi'nde bir 
dizi konser vermek üzere Amerika 
Birleşik Devletleri'ne giden Ankara 
Üniversitesi Solistleri; kendileri için 
Marshall Üniversitesi Kompozisyon 
Bölüm Başkanı  Dr. Mark Zanter 
tarafından yazılan dörtlünün dünyada 
ilk seslendirilişi ile  Cumhuriyetin 
ilk kuşak bestecilerinden Necil 

Kazım Akses'in 1. Yaylı Çalgılar  
Dörtlüsü'nün Amerika'daki ilk 
seslendirilişlerini yapacak ve 
bu eserlerin ses kayıtlarını 
gerçekleştirecek.

 Grup ayrıca katılacakları Yeni 
Müzik Festivalleri'nde ülkemizdeki 
Batı Müziği tarihi, bestecileri ve de 
yapıtları üzerine 5 ayrı  konferans 
sunacak ve öğrencilerle ustalık 
çalışmaları yapacak.
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Şubat 2012' de 
Emekli Olan 
Akademik 
ve İdari 
Personelimiz

Üniversitemizden Şubat 2012 tarihinde 
dördü akademik personel olmak üzere kişi 18 
kişi emekliye ayrıldı

Ankara Üniversitesi'ne verdikleri değerli 
hizmetlerden ötürü, emekli olan tüm 
personelimize ve hocalarımıza teşekürlerimizi 
ve saygılarımızı sunarız

Akademik Personel

İdari Personel

Üniversitemiz Veteriner Fakültesi 
Eğitim Araştırma ve Uygulama 

Çiftliği’ne 9 Şubat 2012 tarihinde 
“zenginleştirilmiş tavuk kafesi” 
kuruldu. Veteriner Fakültesi 
Zootekni Anabilim Dalı tarafından 
yürütülen ve Bilimsel Araştırma 
Proje Ofisi ile Veteriner Fakültesi 
Dekanlığı tarafından desteklenen 
proje kapsamında kurulan 

zenginleştirilmiş kafes, yumurta 
üretiminde en mükemmel koşulları 
sağlayacak şekilde tasarlanıyor. 
Tüneme ve eşelenme alanı, 
perdeli folluk ve tırnak törpüsüne 
kadar özel olarak tasarlanan kafes 
ekipmanları, tamamen verimlilik 
odaklı geliştirilirken, hayvan refahı ve 
davranışları da gözetiliyor. 

Veteriner Fakültesi Çiftliğinde 
Zenginleştirilmiş Tavuk Kafesi Kuruldu

Üniversitemiz Tıp Fakültesi Emekli 
Öğretim Üyelerinden Prof.Dr.Necdet 
Sevük vefat etmiştir

Merhuma Allah'tan rahmet ailesine 
ve bilim camiasına başsağlığı dileriz

VEFAT

Kopya çay anaçlarının tescili, 5553 
sayılı Tohumluk Kanununun Bitki 

Çeşitlerinin Tescil edilmesi ile ilgili 
yönetmeliği gereğince 22 Şubat 2012 
tarihinde Ankara Tohumluk Tescil ve 
Sertifikasyon Merkezi Müdürlüğü’nde 
(TTSM) yapılan tescil toplantısında 
tescil komisyonunun tüm üyelerinin 

oy birliğiyle yapıldı. Tescil komitesine 
Üniversitemiz Ziraat Fakültesi Bahçe 
Bitkilerinden Prof. Dr. Veli Erdoğan 
başkanlık etti. 

Toplantı, Ulusal Çay Konseyi üyesi 
Gıda Tarım ve Hayvancılık Bakanlığı 
Müşaviri Bahattin Bozkurt, TTSM'den 
uzman elemanlar, Bakanlık Bitkisel 

Üretim Genel Müdürlüğü temsilcisi, 
Batı Akdeniz Tarımsal Araştırma 
Enstitüsü temsilcisi, Fidan Üreticileri 
Alt Birliği temsilcisinin katılımı ile 
gerçekleşti. Toplantıda komisyon 
üyelerine çeşitlerle ilgili bilgileri 
Çaykur Çay Araştırma Enstitüsü’nden 
Ayhan Haznedar verdi.

Türk Çayında 
İlk Tescil Yapıldı

ADI SOYADI   BİRİMİ   EMEKLİLİK TARİHİ
Yücel Sertkaya   Tıp Fakültesi  06 Şubat 2012
Sibel Güzelküçük   Tıp Fakültesi  10 Şubat 2012
Derviş Karakuş   SKS D.Bşk.  14 Şubat 2012
Türkay Yıldırım   Veteriner Fakültesi 15 Şubat 2012
Ali Kınacı   SKS D. Bşk.  15 Şubat 2012
Beray Irmak   SKS D. Bşk.  16 Şubat 2012
Nihal Coşkuntuna   Tıp Fakültesi  16 Şubat 2012
Nuran Demir Dağhan  Tıp Fakültesi  16 Şubat 2012
Meliha Atilla   Tıp Fakültesi  16 Şubat 2012
Ferah Özdoğan   Tıp Fakültesi  16 Şubat 2012
Nurhan Duru   Tıp Fakültesi  16 Şubat 2012
Çeşminaz Balcı   Tıp Fakültesi  16 Şubat 2012
İbrahim Baydar   Tıp Fakültesi  17 Şubat 2012
Hamit Çime   Tıp Fakültesi  20 Şubat 2012

ADI SOYADI   BİRİMİ   EMEKLİLİK TARİHİ 

Doç. Dr. İbrahim Sönmez Sayılı    Mühendislik Fakültesi     02 Şubat 2012

Prof. Dr. Gülen Nazlı Akan   DTCF   10 Şubat 2012

Prof. Dr. Ömer İlhan Karaçal Ziraat Fakültesi    11 Şubat 2012

Okutman Gülgün Bircan   TÖMER     17 Şubat 2012



Prof. Dr. Nihat Tuncer Bahar Turnuvası 
İçin Başvurular Başladı

Katılımcılar için: 
Turnuva web adresi; 
http://futbolturnuva.ankara.edu.tr 
İrtibat : Selim KAYA 
Strateji Geliştirme Daire Başkanlığı 
Tel : 223 43 65 – 212 60 40 / 2093 

Üniversitemizde görev yapan 
Akademik, İdari Personel ve 

öğrencilerin birlikte bir aktivite 
içerisinde yer aldığı “Prof. Dr. Nihat 
Tuncer Bahar Turnuvası” 02 Nisan 
2012 tarihinde başlıyor. Turnuva için 
başvuralar ise Şubat ayında başladı. 

Her yıl düzenli olarak düzenlenen 
ve geleneksel hale gelen Prof.
Dr.  Nihat Tuncer Futbol Turnuvası 
ile birlikte bu yıl ilk kez bayanlar 
futbol, bayanlar voleybol ve erkekler 
voleybol turnuvaları da düzenlenecek. 
Kapsamı genişletilen turnuva ile 
hem bayanların bu aktivite içerisinde 

bulunmasını sağlamak hem de 
farklı branşlara ilgi duyanların 
da katılımını en üst seviyeye 
çıkartmanın amaçlandığını belirten 
Organizasyon Komitesi Başkanı 
Fahrettin Okur;  büyük bir heyecan 
ve istekle organizasyonun başarı 
ile gerçekleşmesi için Komitedeki 
arkadaşları ile birlikte aylar 
öncesinden çalışmalara başladıklarını 
söyledi. Hazırlık aşamasında 
destekleriyle komitenin yanında olan 
üniversite yöneticilerine teşekkür 
eden Okur; bütün Akademik ve İdari 
personeli turnuvaya davet etti.

Minik 
Yüzücülerin 

Başarısı
11-12 Şubat 2012 tarihinde Ankara 

Minikler Yüzme Teşvik Yarışları'na 
Dogan Alkan'ın antrenörlüğünde 18 
minik yüzücümüz ile katılan AÜ Spor 
Kulübü Alt Yapı Takımı  8-9 yaş kızlar 
ve erkeklerde yapılan yarışmalarda 9 
kategoride 32 madalya aldılar.


